

មិត្តសំឡាញ់

MITH SAMLANH



របាយការណ៍ប្រចាំត្រីមាសទី ១

មករា-មីនា ឆ្នាំ២០១២

រៀបចំដោយ: លោក ផេង សៅឆេង
ត្រួតពិនិត្យដោយ លោក ម៉ាន ផល្លី និងលោកស្រី ម៉ប់ សុម៉ាយ៉ា

Mith Samlanh would like to thank its sponsors:

- AusAid/HAARP, Allan Murray Jones , Fashion Link Trading, Credit Lyonnais Securities Asia (CLSA), Dan Church Aid, EZECOM, Evert en Gisela Boudewijn Stichting, Friends-International, French Embassy, Global Fund, Give2Asia, Global Goods, Planet Wheeler, Riverview Children Foundation, Silk Air, SOTA Cambodia, OHCHR, UNICEF, World Childhood Foundation

Acronyms

ARV	ឱសថប្រឆាំងមេរោគអេដស៍
DIC	មណ្ឌលសំចាត់
DU	អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន
DoSVY	មន្ទីរសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និង យុវនីតិសម្បទា
ECPAT	គណៈកម្មាធិការបំបាត់ពេស្យាចារ ការរំលោភ និងជួញដូរកុមារនៅកម្ពុជា
FI	អង្គការប្រឡងអ៊ុនធើណេសិនណល
FSB	គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម
HBP	គម្រោងសិប្បកម្មតាមផ្ទះ
HIV/AIDS	មេរោគអេដស៍/ ជម្ងឺអេដស៍
IDU	អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនដោយចាក់
IEC	សម្ភារៈអប់រំ
ITP	ផែនការបណ្តុះបណ្តាលបុគ្គល
MoU	អនុស្សារណៈ យោគយល់គ្នា
MS	អង្គការមិត្តសំឡាញ់
MER	តាមដាន ត្រួតពិនិត្យ និងស្រាវជ្រាវ
MoSVY	ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និង យុវនីតិសម្បទា

MoEYS	ក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា
NGOCRC	គណៈកម្មាធិការអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល
NACD	អាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន
NGO GPP	គម្រោងអភិបាលកិច្ច និងការប្រតិបត្តិប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈ របស់អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល
NFE	ការអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធ
NSP	កម្មវិធីមូល/ស៊ីរ៉ាំង
PMTCT	សេវាបង្ការការចម្លងមេរោគអេដស៍ពីម្តាយទៅកូន
STDs	ជម្ងឺកាមរោគ
UNOHCHR	ការិយាល័យនៃឧត្តមស្នងការទទួលបន្ទុកសិទ្ធិមនុស្សប្រចាំកម្ពុជា
VCCT	តេស្តឈាមរកមេរោគអេដស៍ដោយ ស្ម័គ្រចិត្ត និងរក្សាការសំងាត់



របាយការណ៍ប្រចាំត្រីមាសទី១ នៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់

មករា - មីនា ឆ្នាំ២០១២

សង្ខេបលទ្ធផលសំរេចបាន :

- អង្គការមិត្តសំឡាញ់បានផ្តល់សេវាកម្មចំនួន ៣៤៩,៩៨២ (ស្រី ១១៥,២៥៦) ដល់កុមារ/យុវវ័យ និងអាណាព្យាបាលរបស់ពួកគេក្នុងត្រីមាសនេះ។
- កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥,៦៣៩នាក់ (ស្រី ២,១៧៣នាក់) និងអាណាព្យាបាលចំនួន ១,៥១៩នាក់ (ស្រី ៨៥៨នាក់) បានទទួលសេវាកម្មនៅរាជធានីភ្នំពេញ និងបណ្តាខេត្តនានា ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា។
- កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១៣១ នាក់ (ស្រី៣៥ នាក់) បានជួយគាំទ្រអោយចាកចេញពីជីវិតតាមថ្នល់ក្នុងត្រីមាសនេះ។
- កុមារចំនួន ៣១៥នាក់ (ស្រី១៤១នាក់) បានទទួលការអប់រំបឋមសិក្សាក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់នៅភ្នំពេញ ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា។
- យុវវ័យចំនួន ៣១៤នាក់ (ស្រី ៧៨នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា។
- កុមារចំនួន ១,១៣២នាក់ (ស្រី ៤៧៣នាក់) បាននឹងកំពុងជួយគាំទ្រឱ្យបន្តការសិក្សានៅសាលារដ្ឋ តាមរយៈការចុះសួរសុខទុក្ខនៅ រាជធានីភ្នំពេញ និងបណ្តាខេត្តនានា។
- កុមារចំនួន ៥៩ នាក់ (ស្រី១៧នាក់) បានសមាហរណកម្មទៅកាន់គ្រួសារវិញ រួមមាន: ៤០ (ស្រី១២នាក់) គ្រួសារផ្ទាល់ ០៤ (ស្រី០២នាក់) គ្រួសារសាច់ញាតិ ០២ (ស្រី០២នាក់) គ្រួសារធម៌ និង១៣ (ស្រី០១នាក់) រស់នៅឯករាជ្យ នៅរាជធានីភ្នំពេញ និងបណ្តាខេត្តនានា ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ។
- យុវវ័យចំនួន ៣៧នាក់ (ស្រី០៥នាក់) បានសមាហរណកម្មទៅកាន់ការងារ និងបង្កើតមុខរបរដោយខ្លួនឯង នៅរាជធានីភ្នំពេញ និងបណ្តាខេត្តនានា ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា។
- សមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារចំនួន ៦៨៦នាក់ (ស្រី៩៥នាក់) រួមបញ្ចូលបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅក្នុងសហគមន៍ចំនួន ១៤២នាក់ (ស្រី ៩៥នាក់) នៅ រាជធានីភ្នំពេញ និងកំពង់ចាម។

	ហេតុផលនៃកិច្ចអនុវត្ត	សូចនាករដែលអាចផ្ទៀងផ្ទាត់បានយ៉ាងជាក់ស្តែង	លទ្ធផល
ទស្សនៈវិស័យ	តាមរយៈការធ្វើការរួមគ្នា យើងអាចការពារកុមារ/យុវវ័យតាមច្បាប់ និងក្រុមផ្សេងទៀតដែលពាក់ព័ន្ធ ហើយតាមរយៈការធ្វើការជាមួយពួកគេយើងអាចបង្កើតឱកាសថ្មីៗដែលល្អសម្រាប់កសាងអនាគតរបស់ពួកគេ។		
គោលបំណងទូទៅ	<ul style="list-style-type: none"> - ការផ្តល់ការការពារ កុមារ និងយុវវ័យតាមច្បាប់ពីការរំលោភបំពានគ្រប់ទម្រង់ដូចមានចែងនៅក្នុងអនុសញ្ញាអន្តរជាតិស្តីពីសិទ្ធិកុមារ។ - ការធ្វើសមាហរណកម្ម កុមារ និងយុវវ័យតាមច្បាប់ត្រឡប់ទៅរួមរស់ក្នុងសហគមន៍វិញ ដើម្បីពួកគេអាចចូលរួមយ៉ាងសកម្មនៅក្នុងការអភិវឌ្ឍន៍សង្គមជាតិរបស់ពួកគេ។ - ការទប់ស្កាត់ កុមារ និងយុវវ័យតាមច្បាប់មិនឱ្យចូលរួមក្នុងសកម្មភាព និង/ ឬស្ថានភាពប្រកបដោយគ្រោះថ្នាក់ដែលនាំឱ្យប៉ះពាល់ដល់អនាគតរបស់ពួកគេ។ - ការកែប្រែ សង្គមគ្រប់ស្រទាប់វណ្ណៈទាំងអស់ ដើម្បីជំរុញឱ្យមានបរិយាកាសអំណោយផល និងការប្រកាន់យកនូវតិរិយាបថថ្មីដែលល្អត្រឹមត្រូវ។ 		
គោលបំណងទូទៅ	<p>១. ការគ្រប់គ្រង គឺជាការអនុវត្តន៍ល្អប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពដើម្បីធ្វើការគាំទ្រដល់កម្មវិធីនានា។</p>	<ul style="list-style-type: none"> - កិច្ចព្រមព្រៀងជាមួយស្ថាប័នរដ្ឋាភិបាល ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងត្រូវបានបន្ត ឬរៀបចំថ្មី។ - កិច្ចប្រជុំផ្តល់ប្តូរយោបល់នឹងធ្វើជាទៀងទាត់រៀងរាល់ខែ - ទំនាក់ទំនង របស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ជាមួយម្ចាស់មូលនិធិរដ្ឋាភិបាល និងអង្គការដៃគូ ប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព - ទំនាក់ទំនងជាមួយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព 	<ul style="list-style-type: none"> - កិច្ចព្រមព្រៀងគម្រោងការ រវាងក្រសួងការងារនិងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈនិងអង្គការមិត្តសំឡាញ់កំពុងដំណើរការនៅឡើយ។ - កិច្ចប្រជុំផ្តល់ប្តូរយោបល់ត្រូវបានធ្វើឡើង ២ដងក្នុងមួយខែយ៉ាងទៀងទាត់។ - ការប្រជុំបូកសរុបការងារប្រចាំឆ្នាំ២០១១ ត្រូវបានធ្វើឡើង ដើម្បីបង្ហាញនូវលទ្ធផលសំរេចបានក្នុងឆ្នាំ២០១១និងផែនការយុទ្ធសាស្ត្រសម្រាប់ឆ្នាំ២០១២ ថែមទាំងបានរៀបចំពិធីដប់ប្រាំប្រាំប្រាំសម្រាប់

			<p>បុគ្គលិកទៀតផង។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បន្ទាប់ពីបានទទួលនូវវិញ្ញាបនបត្រស្តីពីអភិបាលកិច្ច ល្អ និងការប្រតិបត្តិការប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈពីអង្គការគណៈកម្មាធិការសហការប្រតិបត្តិការដើម្បីកម្ពុជា អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ត្រូវបានអញ្ជើញចូលរួមវគ្គបណ្តុះបណ្តាលលើការវាយតម្លៃស្ម័គ្រចិត្ត ដើម្បីក្លាយជាអ្នកវាយតម្លៃ ដោយស្ម័គ្រចិត្តសម្រាប់ធ្វើការវាយ អង្គការដទៃផ្សេងទៀតដែលបានដាក់ពាក្យ ស្នើសុំនូវវិញ្ញាបនបត្រនេះ។ - មិត្តសំឡាញ់ បានធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយមន្ទីរសង្កេតរដ្ឋាភិបាលនៃក្រសួងពេញ ដោយរៀបចំកុមារ/យុវវ័យបានចំនួន ១០៣នាក់ ឱ្យទៅលេងនៅជុំវិញសប្បាយសប្បាយកំឡុងពេលកិច្ចប្រជុំអាស៊ាន។ - ដោយមានកិច្ចសហការល្អ ជាមួយគម្រោងធុរកិច្ចសង្គមនៃអង្គការហ្វ្រេនឌ្យអ៊ិនធើណេសិនណល អង្គការមិត្តសំឡាញ់ បានក្លាយជាសមាជិកនៅក្នុង TREE Alliance ។ - គណៈគ្រប់គ្រងអង្គការមិត្តសំឡាញ់ និងជំនួយការបច្ចេកទេសអង្គការហ្វ្រេនឌ្យអ៊ិនធើណេសិនណលបានជួបប្រជុំជាមួយតំណាងមកពីក្រសួងសង្គមកិច្ចដើម្បី
--	--	--	---

			<p>ម្សីពិភាក្សាស្តីពីផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ និងគោលការណ៍ណែនាំសម្រាប់កុមារងាយរងគ្រោះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលលើកទី១ ក្នុងឆ្នាំ២០១២នេះ ដើម្បីធ្វើបទបង្ហាញស្តីពីលទ្ធផលសំរេចបាន ទាំងសកម្មភាព និងហិរញ្ញវត្ថុ នៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ និងបានឯកភាពលើផែនការយុទ្ធសាស្ត្រឆ្នាំ២០១២ និងការរៀបចំសេចក្តីសម្រេច។
	<p>២ រដ្ឋបាល/ធនធានមនុស្ស គឺជាការអនុវត្តន៍ល្អដោយផ្តល់ការគាំទ្រប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពដល់កម្មវិធីនានា។</p>	<ul style="list-style-type: none"> - នីតិវិធី/បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងនិងត្រូវបានបង្កើត និងដំណើរការ - ដំណើរការនៃការងារដែលបុគ្គលិកប្រកបដោយតម្លាភាព - បុគ្គលិកទាំងអស់របស់មិត្តសំឡាញ់និងទទួលបានវគ្គតម្រង់ទិស - បុគ្គលិកមិត្តសំឡាញ់ទាំងអស់និងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងការសង្ខេបសមត្ថភាព ផ្អែកតាមផែនការបុគ្គល - ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងព័ត៌មានរបស់ធនធានមនុស្សនិងត្រូវបានបង្កើត - ប្រព័ន្ធនៃការប្រមូលទិន្នន័យ និងរបាយការណ៍និងត្រូវបានបង្កើត - របាយការណ៍ប្រកបដោយគុណភាពនិងផ្សព្វផ្សាយទៅម្ចាស់ផ្ទៃយូទាន់ពេលវេលា 	<ul style="list-style-type: none"> - នីតិវិធី/បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់បានអនុវត្តតាំងពីឆ្នាំ២០១១ និងបានធ្វើការកែសម្រួលគោលការណ៍ការពារកុមារ ដើម្បីធ្វើការបណ្តុះបណ្តាល និងពង្រឹងដល់បុគ្គលិក។ - បុគ្គលិកថ្មីចំនួន ២៣នាក់ (ស្រី០៤នាក់) បានទទួលវគ្គតម្រង់ទិសស្តីពីនីតិវិធី/បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុង និងកម្មវិធីរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់។ - បុគ្គលិកចំនួន៩០នាក់ (ស្រី៣៨នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលផ្សេងៗគ្នាទាំងនៅខាងក្នុង និងខាងក្រៅ រៀបចំដោយមិត្តសំឡាញ់/ ប្រធានមិត្តសំឡាញ់ ណាសិនណាល និងស្ថាប័នខាងក្រៅផ្សេងទៀតផ្អែកតាមទម្រង់ផែនការបណ្តុះបណ្តាលដែលបុគ្គលទាំងអស់បានបំពេញ។

			<ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងព័ត៌មានរបស់ធនាគារមនុស្ស បានបង្កើតនូវ ផ្នែកមួយថ្មីនៃ រួមមាន៖ សាលប័ត្រឯកត្តជន ទម្រង់ ផ្ទៃក្រឡាសម្រាប់សម្រាក ទិន្នន័យរបស់បុគ្គលិក ការបណ្តុះ បណ្តាលនិងវិវត្តន៍ប្រតិបត្តិការរបស់បុគ្គលិក។ - ក្រុមតាមដាននិងវាយតម្លៃបានរៀបចំវិធានសាលស្តីពីការ ប្រមូលទិន្នន័យដើម្បីពិភាក្សា និងស្វែងរកអនុសាសន៍ពី ក្រុមតាមដានដើម្បីកែសម្រួលទម្រង់នេះ។ យើងក៏បាន ផ្តល់វគ្គបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីការប្រមូលទិន្នន័យ និងធ្វើ របាយការណ៍ដល់បុគ្គលិកតាមច្បាប់ទាំងអស់។ - ប្រព័ន្ធនៃការប្រមូលទិន្នន័យ ជាមួយក្រុមមជ្ឈមណ្ឌល បណ្តុះបណ្តាលផ្ទៃក្នុងនិងចាប់ផ្តើមនៅក្នុងត្រីមាសទី២។ - របាយការណ៍សកម្មភាពបានផ្សព្វផ្សាយជាស្រេច ជូនគណៈគ្រប់ គ្រងនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ រដ្ឋាភិបាល និងម្ចាស់មូលនិធិ បានយ៉ាងទៀងទាត់និងទាន់ពេលវេលាកំណត់។
	<p>៣. ហិរញ្ញវត្ថុ គឺជាការអនុវត្តន៍ប្រកបដោយ ប្រសិទ្ធភាពដើម្បីធ្វើការគាំទ្រដល់កម្មវិធីនានា។</p>	<ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍និងសៀវភៅណែនាំហិរញ្ញវត្ថុ និងត្រូវបានដាក់ឱ្យ ប្រើប្រាស់ដល់បុគ្គលិកគណនេយ្យ និងបុគ្គលិកផ្សេងទៀត - របាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុនិងផ្ទៃដីនៃម្ចាស់មូលនិធិទាន់ពេលវេលា - ការគ្រប់គ្រងខាងក្នុងនិងត្រូវបានពង្រឹងដើម្បីការទាំងអស់នៃ អង្គការមិត្តសំឡាញ់ - ប្រព័ន្ធនៃការគ្រប់គ្រងគណនេយ្យនិងត្រូវបានកែប្រែឡើងវិញ 	<ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍និងសៀវភៅណែនាំហិរញ្ញវត្ថុ បានដាក់ជូន គណៈគ្រប់គ្រងដើម្បីអនុម័ត។ - របាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុ បានផ្សព្វផ្សាយជាស្រេចជូនគណៈគ្រប់ គ្រង អ្នកពាក់ព័ន្ធ និងម្ចាស់មូលនិធិបានយ៉ាងទៀងទាត់ និងទាន់ពេលវេលាកំណត់។ - ក្រុមគណនេយ្យបានបោះព្រេងពិនិត្យសម្ភារៈនៅក្នុងឃ្នាំរួម

		<ul style="list-style-type: none"> - ធ្វើសវនកម្មបង្ហាញពីប្រព័ន្ធហិរិយាភារក្នុងប្រកបដោយគុណភាព - បុគ្គលិកគណនេយ្យនិងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងបន្តទទួលបានការគាំទ្របច្ចេកទេសពីប្រធានអនុវិទ្យាល័យសិទ្ធិសិទ្ធិ - អ្នកគ្រប់គ្រងគម្រោង អ្នកឯកទេស និងប្រធានក្រុមនិងទទួលបានការតម្រូវទិសដៅនីតិវិធី/ គោលនយោបាយហិរិយាភារក្នុងប្រកប 	<p>មាន អង្គរ ទឹកដោះគោ សម្ភារៈកាត់បន្ថយភាពមានគ្រោះថ្នាក់ ដោយជ្រៀងជ្រោង និងផលិតផលសិប្បកម្មតាមផ្ទះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការរាប់ដុំផ្លូវ និងប្រាក់លើទឹកចិត្តសិប្បករត្រូវបានត្រួតពិនិត្យដោយ បុគ្គលិកគណនេយ្យជារៀងរាល់ខែដើម្បីធានានូវតម្លាភាពនិងគណនេយ្យភាព។ - ក្រុមការងារគណនេយ្យ បានរៀបចំឯកសារពាក់ព័ន្ធ និងរាយការណ៍ដើម្បីធ្វើសវនកម្ម សម្រាប់ជំនួយសេវាវិហារដាណើម៉ាក អង្គការសហប្រជាជាតិសិទ្ធិមនុស្ស និងសវនកម្មទូទៅសម័យសិប្បករព្រំប្រទល់ឆ្នាំ២០១១ នាខែមិនា ឆ្នាំ២០១២។ - បង្វិសារពិភពលោក បានធ្វើបច្ចុប្បភាព និងបិទប្លកលើអេឡេនទេព្យ ដោយការរាប់ដាក់ត្រូវបុគ្គលិកគណនេយ្យ ។ - បុគ្គលិកគណនេយ្យ នូវទទួលបានការគាំទ្របច្ចេកទេសពីជំនួយការបច្ចេកទេសពីប្រធានអនុវិទ្យាល័យសិទ្ធិសិទ្ធិ។
	<p>៤ កម្មវិធីនានា ផ្តល់សេវាអនុវត្តន៍ជាមួយ និងសំរាប់កុមារ/យុវវ័យ តាមថ្នល់ និងក្រុមពាក់ព័ន្ធដោយស សហការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយអង្គការនៅទីក្រុងភ្នំពេញនិងខេត្តកំពង់ចាម។</p>	<p>កម្មវិធីចំនួន ៦ ផ្តល់សេវាកម្មដល់កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១៥,០០០នាក់ ក្នុងមួយឆ្នាំ រហូតដល់ឆ្នាំ២០១៥:</p> <ul style="list-style-type: none"> - កម្មវិធីតាមថ្នល់ ក្នុងតំបន់ទាំង ៥ អនុវត្តការងារនៅរាជធានី ភ្នំពេញ និងផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញដល់កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៦,០០០នាក់ 	<p>កម្មវិធីចំនួន ៦ ផ្តល់សេវាកម្មដល់កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥,៦៣៩នាក់ (ស្រី ២,១៧៣នាក់) ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា:</p> <ul style="list-style-type: none"> - កម្មវិធីតាមថ្នល់ ក្នុងតំបន់ទាំង ៥ អនុវត្តការងារនៅរាជធានី ភ្នំពេញ បានផ្តល់សេវាកម្មពេញលេញដល់កុមារ/យុវវ័យ

	<p>ក្នុង១ឆ្នាំ ទាំងនៅតាមថ្នល់ និងនៅក្នុងសហគមន៍ ក៏ដូចជានៅក្នុងមណ្ឌលសំរោង</p> <p>- មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តុះអានុវិទ្យា ៣ នឹងផ្តល់ការស្នាក់នៅដ៏មានសុវត្ថិភាពដល់កុមារ/យុវវ័យជាអតិបរមានៃស្ថានភាពដល់៥០០នាក់ ក្នុង១ឆ្នាំ</p> <p>ការអប់រំ:</p> <p>- ក្នុងមួយឆ្នាំ មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ នឹងផ្តល់ការអប់រំកិច្ចសិក្សាដល់កុមារចំនួន ៥០០នាក់ និងបច្ចុប្បន្ន ៣៥០ នាក់នៅសាលាដ្ឋ និងកំពុងជួយគាំទ្រកុមារចំនួន ១,៤០០នាក់ ថែមទៀតឱ្យបន្តការសិក្សា នៅសាលាដ្ឋក្នុងរាជធានីភ្នំពេញនិងតាមបណ្តាញខេត្តនានា</p> <p>- ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ (សិក្ខាសាលានិង អាជីវកម្មនានា) កំពុងផ្តល់ជំនាញវិជ្ជាជីវៈ ផ្សេងៗគ្នាដល់យុវវ័យ ៦០០នាក់ និងជួយស្វែងរកការងារសំរាប់យុវវ័យចំនួន ១៩០នាក់ ក្នុងមួយឆ្នាំ</p> <p>- ក្លឹបប្រឡូ: កំពុងផ្តល់សេវាកម្មចំនួន ១០០,០០០ដង ដល់កុមារ/</p>	<p>ចំនួន ៤,៥០០នាក់ (ត្រឹម ១,៧៦៥នាក់) ទាំងនៅតាមថ្នល់ និងនៅក្នុងសហគមន៍ក៏ដូចជា នៅក្នុងមណ្ឌលសំរោង ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។</p> <p>- មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តុះអានុវិទ្យា ៣ បុនផ្តល់ការស្នាក់នៅដ៏មានសុវត្ថិភាពដល់កុមារ/យុវវ័យជាអតិបរមានៃស្ថានភាពដល់៥០០នាក់ (ត្រឹម៤៧៧នាក់) ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ ២០១២។</p> <p>ការអប់រំ:</p> <p>- កុមារចំនួន ៣១៥នាក់ (ត្រឹម១៤១នាក់) បុនទទួលបានការអប់រំកិច្ចសិក្សា នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់និងកុមារ/យុវវ័យចំនួន ១,១៣២នាក់ (ត្រឹម៤៧៣នាក់) កំពុងបន្តប្រសិទ្ធភាព និងជួយគាំទ្រដល់សិស្សដែលកំពុងបន្តការសិក្សានៅសាលាដ្ឋនៅរាជធានីភ្នំពេញ និងតាមបណ្តាញខេត្តនានាក្នុងត្រីមាសនេះ ។</p> <p>- ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ (សិក្ខាសាលា និងអាជីវកម្មនានា) កំពុងផ្តល់ជំនាញវិជ្ជាជីវៈចំនួន ០៩៧នាក់ផ្សេងៗគ្នាដល់ យុវវ័យ ៣១៤ នាក់ (ត្រឹម៧៨នាក់) និងជួយស្វែងរកការងារសំរាប់យុវវ័យចំនួន ៣៧ នាក់ (ត្រឹម៥នាក់) ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។</p> <p>- ក្លឹបប្រឡូ: ក្នុងត្រីមាសនេះ កំពុងផ្តល់សេវាកម្មចំនួន</p>	<p>ចំនួន ៤,៥០០នាក់ (ត្រឹម ១,៧៦៥នាក់) ទាំងនៅតាមថ្នល់ និងនៅក្នុងសហគមន៍ក៏ដូចជា នៅក្នុងមណ្ឌលសំរោង ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។</p> <p>- មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តុះអានុវិទ្យា ៣ បុនផ្តល់ការស្នាក់នៅដ៏មានសុវត្ថិភាពដល់កុមារ/យុវវ័យជាអតិបរមានៃស្ថានភាពដល់៥០០នាក់ (ត្រឹម៤៧៧នាក់) ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ ២០១២។</p> <p>ការអប់រំ:</p> <p>- កុមារចំនួន ៣១៥នាក់ (ត្រឹម១៤១នាក់) បុនទទួលបានការអប់រំកិច្ចសិក្សា នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់និងកុមារ/យុវវ័យចំនួន ១,១៣២នាក់ (ត្រឹម៤៧៣នាក់) កំពុងបន្តប្រសិទ្ធភាព និងជួយគាំទ្រដល់សិស្សដែលកំពុងបន្តការសិក្សានៅសាលាដ្ឋនៅរាជធានីភ្នំពេញ និងតាមបណ្តាញខេត្តនានាក្នុងត្រីមាសនេះ ។</p> <p>- ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ (សិក្ខាសាលា និងអាជីវកម្មនានា) កំពុងផ្តល់ជំនាញវិជ្ជាជីវៈចំនួន ០៩៧នាក់ផ្សេងៗគ្នាដល់ យុវវ័យ ៣១៤ នាក់ (ត្រឹម៧៨នាក់) និងជួយស្វែងរកការងារសំរាប់យុវវ័យចំនួន ៣៧ នាក់ (ត្រឹម៥នាក់) ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។</p> <p>- ក្លឹបប្រឡូ: ក្នុងត្រីមាសនេះ កំពុងផ្តល់សេវាកម្មចំនួន</p>
--	--	--	--

	<p>យុវវ័យរួមមាន វ៉ា ឆ្មារ បណ្ណាល័យ និង គំនូរក្នុងមួយឆ្នាំ (រួមទាំង កុមារទាំងអស់ នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងបណ្តុះបណ្តាល វិជ្ជាជីវៈ)</p> <p>សមាហរណកម្ម</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមសមាហរណកម្ម កំពុងផ្តល់ការគាំទ្រសំរាប់ការធ្វើសមាហរណកម្មទៅកាន់សង្គមជាតិវិញ (គ្រួសារ សាលាឆ្នាំ ការងារ)ដល់កុមារ/យុវវ័យ ៥០០នាក់ក្នុងមួយឆ្នាំ និងគាំទ្រដល់គ្រួសារនៅរាជធានីភ្នំពេញ។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន២០០នាក់ នឹងទទួលបានការគាំទ្រសម្រាប់ការធ្វើសមាហរណកម្ម ទៅកាន់គ្រួសារវិញនៅតាមបណ្តាខេត្តនានា ។ <p>គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម</p> <p>អង្គការមិត្តសំឡាញ់មានទិន្នភាព៥០ %</p> <ul style="list-style-type: none"> - គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB) កំពុងដំណើរការហាងបាយមួយវិទ្យាស្ថានបុរាណនៅកម្ពុជា ភ្នំពេញដោយភារចំណូលបាន ៣០,០០០ ដុល្លារក្នុងមួយឆ្នាំ - គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB) បានកំពុងជួយគាំទ្រការបណ្តុះបណ្តាលជំនាញផងភៅនៅភាវជីវៈដ្ឋានចំនួន២ (សូមមើលក្នុង 	<p>២៥,០៣៥ ដង (ស្រី ១,០៤៧) ដល់កុមារ/យុវវ័យ រួមមាន: វ៉ា ឆ្មារ បណ្ណាល័យ និងគំនូរ) (រួមទាំងកុមារ/យុវវ័យ ទាំងអស់នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងបណ្តុះបណ្តាល វិជ្ជាជីវៈ) ។</p> <p>សមាហរណកម្ម</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមសមាហរណកម្ម កំពុងផ្តល់ការគាំទ្រសម្រាប់ការធ្វើសមាហរណកម្មទៅកាន់សង្គមជាតិវិញ (គ្រួសារ សាលាឆ្នាំ ការងារ) ដល់កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥៧ នាក់ (ស្រី១៥នាក់) និងគាំទ្រដល់គ្រួសារនៅរាជធានីភ្នំពេញ ។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៣៩នាក់ (ស្រី៧នាក់)បានទទួលការគាំទ្រសម្រាប់ការធ្វើសមាហរណកម្មទៅកាន់សង្គមជាតិវិញ(គ្រួសារ សាលាឆ្នាំ ការងារ) នៅតាមបណ្តាខេត្តនានា ។ <p>គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម</p> <p>អង្គការមិត្តសំឡាញ់មានទិន្នភាព៧១.១២%</p> <ul style="list-style-type: none"> - គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB)កំពុងដំណើរការហាងបាយមួយនៅវិទ្យាស្ថានបុរាណនៅកម្ពុជា រាជធានីភ្នំពេញដោយភារចំណូលបាន ៤៧៨.៧៤ដុល្លារក្នុងត្រីមាសនេះ ។ - គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម FSB)បានកំពុងជួយគាំទ្រការបណ្តុះបណ្តាលជំនាញផងភៅនៅភាវជីវៈដ្ឋានចំនួន២ (សូមមើល
--	---	--

	<p>សកម្មភាព ៤.៣.) ដោយរ៉ាប់រងចុះ ១,១៥៤,០០០ ដុល្លារ ក្នុងមួយឆ្នាំ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រសួងចំនួន ១២ រួមបញ្ចូលថ្ងៃ ២៥ ក្រសួង និង បុគ្គលិកក្នុង គម្រោងសិប្បកម្មតាមផ្ទះ និងមានកុមារចំនួន ៣៧០ នាក់ បានទទួលផលពីគម្រោងនេះក្នុង មួយឆ្នាំ។ - អាណាចក្រចុលីចំនួន ១៥០ ក្រសួង រួមបញ្ចូលថ្ងៃ ៤០ ក្រសួង និងបានទទួលការឧបត្ថម្ភគាំទ្រពីការបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូច និងបង្កើនប្រាក់ចំណូលរបស់ភ្នាក់ងារ ថែមទាំងមានកុមារចំនួន ៥៨០ នាក់ និងបានទទួលផលពីគម្រោងនេះ។ - យុវវ័យចំនួន ២ នាក់ នឹងទទួលបានការងារនៅក្នុងគម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB) - ប្រាក់ចំណូលរបស់គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB) នឹងត្រូវបានយកទៅប្រើប្រាស់ យ៉ាងត្រឹមត្រូវ និងតម្លាភាព ហើយប្រើសម្រាប់ជួយឧបត្ថម្ភគាំទ្រ ដល់វិភាគស្ថានភាពរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ 	<p>ក្នុងសកម្មភាព ៤.៣.) ដោយរ៉ាប់រងចុះ ៩,២៣៣,២៦ ដុល្លារក្នុងត្រីមាសនេះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - មានអាណាចក្រចុលីចំនួន ៨៨ ក្រសួង (រួមបញ្ចូលថ្ងៃ ០១ ក្រសួង) បានទទួលការឧបត្ថម្ភគាំទ្រសិប្បកម្មតាមផ្ទះ និងមានកុមារចំនួន ៣០៥ នាក់ (ស្រី ១០៥ នាក់) បានទទួលផលពីគម្រោងនេះ។ - មានអាណាចក្រចុលីចំនួន ១១៣ ក្រសួង រួមបញ្ចូលថ្ងៃ ០៣ ក្រសួង បានទទួលការ ឧបត្ថម្ភគាំទ្រពីការបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូច និងបង្កើនប្រាក់ចំណូលរបស់ភ្នាក់ងារ ថែមទាំងមានកុមារចំនួន ៣៧៧ នាក់ (ស្រី ២៧៧ នាក់) បានទទួលផលពីគម្រោងនេះ។ - យុវវ័យចំនួន ០៨ នាក់ បានទទួលការងារនៅក្នុងគម្រោងធុរកិច្ចសង្គមកិច្ចប្រឡូមនិងធានាសន្តិសុខ (FSB/FI) ។ - ប្រាក់ចំណូលរបស់គម្រោងធុរកិច្ចសង្គម (FSB) ត្រូវបានប្រើប្រាស់យ៉ាងត្រឹមត្រូវនិងតម្លាភាពហើយប្រើសម្រាប់ជួយឧបត្ថម្ភគាំទ្រ ដល់គម្រោងមួយចំនួនរួមមាន៖ គម្រោងតាមផ្ទះសមាហរណកម្ម មជ្ឈមណ្ឌលវិជ្ជាជីវៈ និងមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន។
<p>៥ កម្មវិធីនានា ត្រូវបានទ្រទ្រង់ដោយអ្នកឯកទេសរាប់បញ្ចូលទាំង ការត្រួតពិនិត្យការ វាយតម្លៃ និង</p>	<ul style="list-style-type: none"> - អ្នកឯកទេសចំនួន ៨ នាក់ នឹងផ្តល់នូវឧបករណ៍សម្រាប់ការបណ្តុះបណ្តាលនិងការត្រួតពិនិត្យ/ វាយតម្លៃ 	<ul style="list-style-type: none"> - អ្នកឯកទេសចំនួន ៨ នាក់ បានផ្តល់នូវឧបករណ៍សម្រាប់ការបណ្តុះបណ្តាលនិងការត្រួតពិនិត្យ/ វាយតម្លៃ

	<p>ការស្រាវជ្រាវ។</p>	<ul style="list-style-type: none"> - ការការពារភូមិសាស្ត្រ - ផ្ទះសំបែង - ប៊ូតុង/ អេស៊ី - ការគ្រប់គ្រងកំណើ - គ្រឿងឆ្ងោស - បណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ/ បណ្តាញសុវត្ថិភាពសុវត្ថិភាព - អប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ - បំណិនជីវិត 	<ul style="list-style-type: none"> - ការការពារភូមិសាស្ត្រ - ផ្ទះសំបែង - ប៊ូតុង/ អេស៊ី - ការគ្រប់គ្រងកំណើ - គ្រឿងឆ្ងោស - បណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ/ បណ្តាញសុវត្ថិភាពសុវត្ថិភាព - អប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ - បំណិនជីវិត
--	-----------------------	--	--

លទ្ធផលរំពឹងទុក / សកម្មភាព

លទ្ធផលរំពឹងទុក	លទ្ធផល
<p>១. ការគ្រប់គ្រងគឺជាការអនុវត្តន៍ល្អបំផុតដែលផ្តល់ការគាំទ្រដ៏មានប្រសិទ្ធភាពដល់កម្មវិធី</p>	
<ul style="list-style-type: none"> - អនុស្សាវរណ៍ នៃការយោគយល់ពាក់ព័ន្ធជាមួយសង្គមភាពប្រកួតប្រជែង ក្នុងប្រទេសឥណ្ឌូនេស៊ី - កិច្ចប្រជុំផ្តល់យោបល់នឹងធ្វើជាទៀងទៀតរៀងរាល់ខែ 	<ul style="list-style-type: none"> - គម្រោងកិច្ចព្រមព្រៀងរវាងក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងអង្គការមិត្តសំឡេងកម្រិតដំណើរការនៅឡើយ។ - កិច្ចប្រជុំផ្តល់យោបល់បានធ្វើឡើងចំនួន ២ដងក្នុងមួយខែដើម្បីចែករំលែកគ្នាមាននៅវិញទៅមកលើក និងឡើងវិញរបៀបស្របគ្នាជាមួយអង្គការដោះស្រាយបញ្ហាទាន់ពេលវេលា។ - ការប្រជុំបុគ្គលិកសុខការងារប្រចាំឆ្នាំ២០១១ ត្រូវបានធ្វើឡើងក្នុងរង្វង់ដៃផ្ទៃក្នុងរបស់

<ul style="list-style-type: none"> - ទំនាក់ទំនងមិត្តសំឡាញ់រវាងម្ចាស់មូលនិធិ រដ្ឋាភិបាលនិងអង្គការ ដៃគូមានប្រសិទ្ធភាព - ទំនាក់ទំនងជាមួយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាព។ 		<p>អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ដើម្បីបង្ហាញនូវវប្បធម៌សំរេចចិត្តក្នុងឆ្នាំ២០១១ និងផែនការ យុទ្ធសាស្ត្រសម្រាប់ឆ្នាំ២០១២ ថែមទាំង បានរៀបចំផែនការដ៏ជំនុំ ងប្រចាំឆ្នាំ សម្រាប់ បុគ្គលិក។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បន្ទាប់ពីបានទទួលនូវវិញ្ញាបនបត្រពីអង្គការអភិបាល និងការប្រតិបត្តិប្រកបដោយ វិជ្ជាជីវៈ ពីអង្គការ គណកម្មាធិការសហការប្រតិបត្តិការដើម្បីកម្ពុជា អង្គការមិត្ត សំឡាញ់ត្រូវបានអង្វើព្រៃឈូមវគ្គបណ្តុះបណ្តាល ស្តីពីការវាយតម្លៃស្មុគ្រឿង ដើម្បីក្លាយជាអ្នក វាយតម្លៃដោយស្មុគ្រឿង សម្រាប់ការវាយអង្គការដទៃផ្សេង ទៀតដែលបានដាក់ពាក្យ ស្នើសុំ។ - មិត្តសំឡាញ់បានធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយមន្ទីរសង្គមកិច្ចការដទៃផ្សេងទៀត ដើម្បី រៀបចំមហាវិថី/យុវវ័យឱ្យទៅលេងនៅជុំវិញសហគមន៍កំឡុងពេលកិច្ចប្រជុំ អាសិនក្នុងនោះយើងបានទទួលមហាវិថី/យុវវ័យចំនួន ១០៣នាក់។ - ដោយមានកិច្ចសហការជាមួយគម្រោងធុរកិច្ចសង្គម នៃអង្គការប្រឡូអិនធើ ណសិនណាល អង្គការមិត្តសំឡាញ់ បានក្លាយជាសមាជិកនៅក្នុង TREE Alliance ។ - គណៈគ្រប់គ្រងអង្គការមិត្តសំឡាញ់ និងជំនួយការបច្ចេកទេសអង្គការប្រឡូអិន ធើណសិន ណាល បានជួបប្រជុំជាមួយ តំណាងមកពីក្រសួងសង្គមកិច្ចដើម្បី ពិភាក្សា ស្តីពីផែនការយុទ្ធសាស្ត្រ និងគោលការណ៍ណែនាំសម្រាប់កុមារងាយ រងគ្រោះ។ - បានរៀបចំកិច្ចប្រជុំក្រុមប្រឹក្សាភិបាលលើកទី១ ដើម្បីធ្វើរបបបង្ហាញវិញ្ញាបនបត្រ សំរេចចិត្តទាំងសកម្មភាព និងហិរញ្ញវត្ថុ នៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ និងបានឯកភាព
---	--	--

		<p>លើផែនការយុទ្ធសាស្ត្រឆ្នាំ២០១២និងការអនុវត្តសមិទ្ធិការ។</p>
--	--	--

២ រដ្ឋបាល/អនាម័យសុខាភិបាល/អនុវត្តផែនការដែលរដ្ឋបាលកំណត់មានប្រសិទ្ធភាពដល់ម្យ៉ាង

	<ul style="list-style-type: none"> - នីតិវិធី/បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងនិងត្រូវបានបង្កើត និងដំណើរការ - ដំណើរការនៃការជ្រើសរើសបុគ្គលិកត្រូវមានតម្លាភាព - ការចូលមកងារនិងដំណើរការនៃការតម្រង់ទិស - នឹងផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលនិងការគ្រប់គ្រងដំណើរការជ្រើសរើសបុគ្គលិកទាំងអស់ 	<ul style="list-style-type: none"> - នីតិវិធី/បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ត្រូវបានអនុវត្តតាំងពីឆ្នាំ ២០១១ និងបានធ្វើការវាស់ស្រង់គោលការណ៍ការងាររក្សាមរ ដើម្បីបណ្តុះបណ្តាល និងជ្រើសរើសបុគ្គលិក ។ - បុគ្គលិកថ្មីចំនួន ២៣នាក់ (ស្រី៤នាក់) ត្រូវបានជ្រើសរើសដោយផ្អែកលើគោលការណ៍នៃការជ្រើសរើសបុគ្គលិកដើម្បីបំពេញកន្លែងទំនេរ ក្នុងនោះមានវិទ្យាសាស្ត្រ តំណែងចាស់ចំនួន ១៩នាក់ (ស្រី៣នាក់) បុគ្គលិកក្រៅម៉ោងចំនួន ០១នាក់ (ស្រី ០១នាក់) និងបុគ្គលិកស្ម័គ្រចិត្តចំនួន ០៣នាក់។ - បានផ្តល់នូវដំណើរការតម្រង់ទិសដល់បុគ្គលិកថ្មីចំនួន ២៣នាក់ (ស្រី៤ នាក់) ដែលបានចូលមកបំពេញការងារក្នុងត្រីមាសនេះទៅលើ៖ <ul style="list-style-type: none"> - បទបញ្ជាផ្ទៃក្នុង/នីតិវិធី និងសវនកម្មរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ - គោលការណ៍សមភាពយេឡែវ - ក្រមសីលធម៌/ គោលការណ៍ការងាររក្សាមរ - នីតិវិធីនៃដំណោះស្រាយយោធន៍ - គោលការណ៍នៃការផ្តល់រង្វាន់ និងសំណូក - កម្មវិធីមិត្តសំឡាញ់ - បុគ្គលិកចំនួន៩០នាក់ (ស្រី៣៨នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលផ្សេងៗគ្នាទាំងនៅខាងក្នុង និងខាងក្រៅរៀបចំដោយមិត្តសំឡាញ់/ ប្រឡងអ៊ិនធឺណេសិនណល និងស្ថាប័នខាងក្រៅផ្សេងទៀត ផ្អែកតាមទម្រង់ផែនការបណ្តុះបណ្តាលដែលបុគ្គល
--	--	--

	<ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងព័ត៌មានរបស់ធនធានមនុស្សនិងត្រូវបានបង្កើត - ប្រព័ន្ធនៃការប្រមូលទិន្នន័យ និងរបាយការណ៍និងត្រូវបានបង្កើត - របាយការណ៍ដែលមានគុណភាពនិងជឿជាក់បានដល់ដូចជាទាន់ពេលវេលា 	<p>ទាំងអស់បានបំពេញ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងព័ត៌មានរបស់ធនធានមនុស្ស បានបង្កើតឡើង ផ្អែកមួយចំនួន រួមមាន៖ សាលាប័ត្រជាតិក្នុងស្រុក ទម្រង់ផ្ទៃក្នុងរបស់សម្រាក ទិន្នន័យរបស់បុគ្គលិក ការបណ្តុះបណ្តាលនិងជំហានប្រតិបត្តិការរបស់បុគ្គលិក។ - ក្រុមតាមដាននិងវាយតម្លៃបានរៀបចំវិធានសាលាស្តីពីការប្រមូលទិន្នន័យដើម្បីពិភាក្សា និងស្វែងរកអនុសាសន៍ពី ក្រុមតាមដានដើម្បីកែសម្រួលទម្រង់នេះ។ យើងក៏បានផ្តល់គុណបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីការប្រមូលទិន្នន័យនិងផ្ទៃរបាយការណ៍ដល់បុគ្គលិកតាមថ្នាក់ទាំងអស់។ - ប្រព័ន្ធនៃការប្រមូលទិន្នន័យ ជាមួយក្រុមមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលផ្ទៃក្នុងដើរនិងចាប់ផ្តើមនៅក្នុងត្រីមាសទី២។ - របាយការណ៍ភាគច្រើនបានផ្ញើរជាស្រេច ជូនគណៈគ្រប់គ្រងនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ជាតិបុល និងម្ចាស់មូលនិធិបុរេយ៉ាងទៀងទាត់ និងទាន់ពេលវេលាកំណត់។
--	---	---

៣. បិណ្ឌូរក្តីពិធីអនុវត្តប្រតិបត្តិការដែលប្តូរការគាំទ្រដ៏មានប្រសិទ្ធភាពដល់ភារកិច្ចនានា

	<ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍និងសៀវភៅណែនាំបិណ្ឌូរក្តីនិងត្រូវបានដាក់ឱ្យប្រើប្រាស់សំរាប់បុគ្គលិកគណនេយ្យ និងបុគ្គលិកផ្សេងទៀត - របាយការណ៍បិណ្ឌូរក្តីនិងផ្ទៃដូចម្ចាស់មូលនិធិទាន់ពេលវេលា - ការគ្រប់គ្រងខាងក្នុងនិងត្រូវបានជ្រើសរើសដំណើរការទាំងអស់នៃ អង្គការមិត្តសំឡាញ់ 	<ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍និងសៀវភៅណែនាំបិណ្ឌូរក្តី បានដាក់ជូនគណៈគ្រប់គ្រងដើម្បីអនុម័ត។ - របាយការណ៍បិណ្ឌូរក្តី បានផ្ញើរជាស្រេចជូនគណៈគ្រប់គ្រង អ្នកពាក់ព័ន្ធ និងម្ចាស់មូលនិធិបុរេយ៉ាងទៀងទាត់ និងទាន់ពេលវេលាកំណត់។ - ក្រុមគណនេយ្យបានបោះពុម្ពផ្សាយសម្ភារៈនៅក្នុងឃ្លាំងរួម មាន៖ អង្ករ ទឹកដោះគោ សម្ភារៈកាត់បន្ថយភាពមាន គ្រោះថ្នាក់ ដោយគ្រឿងច្រើន និងផលិតផលសិប្បកម្ម
--	--	---

	<ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការគ្រប់គ្រងគណនេយ្យ ត្រូវបានកែប្រែឡើងវិញ - សវនកម្មបង្ហាញពីប្រព័ន្ធហិរញ្ញវត្ថុដែលមានគុណភាព - បញ្ជីសារវិភាគ និងត្រូវបានបង្កើតឡើង រាប់និងត្រួតពិនិត្យ ដោយបុគ្គលិកគណនេយ្យ - បុគ្គលិកគណនេយ្យនិងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងបន្តទទួលបានការកែទម្រង់ការងារ - អ្នកគ្រប់គ្រងគម្រោង អ្នកឯកទេស និងប្រធានក្រុម នឹងទទួលបានការត្រៀមនិងការវិនិយោគ/គោលនយោបាយហិរញ្ញវត្ថុថ្មី 	<p>តាមផ្ទះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការរៀបចំផ្ទៃក្នុង និងប្រក់លើទឹកភ្នែកសិស្ស បានត្រួតពិនិត្យ ដោយបុគ្គលិកគណនេយ្យជារៀងរាល់ខែដើម្បីធានានូវភាពត្រឹមត្រូវនៃគណនេយ្យភាព។ - ក្រុមការងារគណនេយ្យ បានរៀបចំឯកសារកែតម្រូវ និងរបាយការណ៍ដើម្បីផ្តល់សវនកម្មសម្រាប់ ជំនួយរបស់វិហារដាណីម៉ាក អង្គការសហប្រជាជាតិសិទ្ធិមនុស្ស និងសវនកម្មទូទៅរបស់មិត្តសំឡាញ់ប្រចាំឆ្នាំ២០១១ នាខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - បញ្ជីសារវិភាគ និងត្រូវបានបង្កើតឡើង រាប់និងត្រួតពិនិត្យ ដោយការរាប់ដាក់ស្តែងដោយបុគ្គលិកគណនេយ្យ។ - បុគ្គលិកគណនេយ្យទទួលបានការកែទម្រង់ការងារ ជំនួយការបច្ចេកទេសពី ព្រះប្រាសាទអនិធានសិរណាប។
--	--	--

៤. កម្មវិធីប្តូរ ដែលនឹងអាចប្រតិបត្តិបានឆ្នាំ ២០១១ រហូតដល់ ២០១៥ ដើម្បីផ្តល់សេវាដល់កុមារ/យុវវ័យ ១,៥០០ នាក់

<p>៤.១ ក្រុមការងារតាមថ្នល់</p> <p>ការបង្ការបង្កាត់ ការការពារ សមាហរណកម្ម</p>	<p>ស្ថិតិសរុប:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នឹងផ្តល់សេវាប្តូរ ៧៩០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ (ក្រុមតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំបុក) - កុមារ/យុវវ័យប្តូរ ៦,០០០នាក់នៃក្រុមតាមថ្នល់ - អាណាញាប្តូរ ២,៤០០ នឹងទទួលបានសេវា - បើកការងារគ្រប់គ្រងសកម្មភាពប្តូរ ២,០០០ ករណី 	<p>ការធ្វើការតាមថ្នល់ គឺជាស្ថានភាពដែលបុគ្គលិកសង្គម កំពុងធ្វើការជាមួយក្រុមគោលដៅ (កុមារ យុវវ័យ អាណាញាប្តូរ) នៅទីកន្លែងនីមួយៗនៃសកម្មភាពគម្រោង។ ក្រុមតាមថ្នល់ ធ្វើការនៅទីកន្លែងដែលក្រុមគោលដៅស្នាក់នៅធ្វើការ និងកម្សាន្តនៅតំបន់ទាំង ៥។</p> <p>មណ្ឌលសំបុក ជាមណ្ឌលសំបុកដែលមានសុវត្ថិភាពដើម្បីផ្តល់សេវា ដល់ក្រុមគោលដៅតែមិនចុះឈ្មោះជាផ្លូវការឡើយ។</p>
--	---	--

	<p>- កុមារចំនួន ៥០ សមាហរណកម្មទៅកាន់ក្រសួងនៅរាជធានីភ្នំពេញ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ផ្តល់សេវានៃការអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ៣៥០,០០០ ដង - ផ្តល់សេវានៃការរៀនចូលចំនួន ៥០,០០០ ដង - ផ្តល់សេវានៃការអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធចំនួន ២០,០០០ ដង - ផ្តល់សេវានៃសកម្មភាពកម្សាន្តសប្បាយចំនួន ៩០,០០០ ដង - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលជំនាញចំនួន ២០០ នាក់ - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំចំនួន ២០០ នាក់ - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបន្ទាប (ផ្ទះបែកឯង) ចំនួន ១៧០ នាក់ - រៀបចំអនាម័យនិងត្រូវបានថែទាំយល់ចំនួន ១២០,០០០ រៀបចំ - នឹងមានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសកម្មចំនួន ៧៦០ នាក់ រួមបញ្ចូលទាំងបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ 	<p>ប្រធានបទបំណិនជីវិត (សុខភាពបន្តពូជ មេរោគអេដស៍/ ជម្ងឺអេដស៍ កាមរោគ គ្រឿងញៀន អនាម័យ អាហារូបត្ថម្ភ ផែនការណ៍អនាគត អប់រំសុវត្ថិភាពតាមថ្នល់ ការថែទាំកុមារ សិទ្ធិកុមារ ធានាសុវត្ថិភាព និងសារៈសំខាន់នៃការសិក្សា)</p> <p>ស្ថិតិសរុបប្រចាំឆ្នាំ២០១២</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់ចុះផ្តល់សេវាចំនួន ២១៧,៣៤៣ (ស្រី ៨៦,៩៣៧) ដល់ក្រុមគោលដៅ (ក្រុមតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំបុក) - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤,៥០០ នាក់ (ស្រី ១,៧៦៥ នាក់) បានប្រើសេវាសកម្មភាពចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាឡាចូលចំនួន ១,២៥៩ នាក់ (ស្រី ៦៨៨ នាក់) បានប្រើសេវាសកម្មភាព - បើកការណ៍គ្រប់គ្រងសកម្មចំនួន ២,០៣៦ ការណ៍ - កុមារចំនួន ២៧៩ នាក់ (ស្រី ១០៩ នាក់) បានសមាហរណកម្មទៅកាន់ក្រសួងនៅរាជធានីភ្នំពេញ - ផ្តល់សេវានៃការអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ៨៤,៩១២ ដង - ផ្តល់សេវានៃការរៀនចូលចំនួន ១៤,៦៨៧ ដង - ផ្តល់សេវានៃការអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធចំនួន ៥,៤៩៥ ដង - ផ្តល់សេវានៃសកម្មភាពកម្សាន្តសប្បាយចំនួន ១៨,២៩៤ ដង - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលជំនាញចំនួន ២៨ នាក់ (ស្រី ១២) នាក់ - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំចំនួន ៦១ នាក់ (ស្រី ២២ នាក់) - បញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបន្ទាប (ផ្ទះបែកឯង) ចំនួន ៤២ នាក់ (ស្រី ១៩ នាក់)
--	---	--

		<ul style="list-style-type: none"> - ស្រោមអនាម័យបុនចែកចាយអស់ចំនួន ២៨,១៥៨ ស្រោម - មានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ៥៨០នាក់ (ស្រី៩៥នាក់) រួមបញ្ចូលទាំងបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ចំនួន១៤២នាក់ (ស្រី៩៥នាក់) ។ - បានបំពេញទម្រង់នៃការរាយការណ៍ចំនួន ២៤ ករណី
	<p>តំបន់អូឡាំពិក: ក្រុមការងារតាមផ្ទះ និងមណ្ឌលសំចាច់ចំនួន ២ (ផ្ទះមិត្តភាព) កំពុងដំណើរការ</p> <p>គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់តំបន់អូឡាំពិក:</p> <p>ក្រុមតាមផ្ទះ (តាមផ្ទះនិងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមផ្ទះនឹងផ្តល់សេវាចំនួន ៧០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១,៣០០ នៃក្រុមតាមផ្ទះនឹងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៥០០នាក់នឹងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - នឹងមានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ១៥០ នាក់ <p>មណ្ឌលសំចាច់ (ផ្ទះមិត្តភាព)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមផ្ទះនឹងផ្តល់សេវាចំនួន ៥០,០០០ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤០០ នាក់ នៅក្នុងមណ្ឌលសំចាច់នឹងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ២០០នាក់ នៅក្នុងមណ្ឌលសំចាច់នឹងទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>តំបន់អូឡាំពិក: ក្រុមការងារតាមផ្ទះ និងមណ្ឌលសំចាច់ចំនួន ២ (ផ្ទះមិត្តភាព) កំពុងដំណើរការជាមួយបុគ្គលិកចំនួន ១០នាក់ (ស្រី ៤នាក់) ដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅក្នុងសង្កាត់ទួលស្វាយព្រៃ១ ។</p> <p>ក្រុមតាមផ្ទះ (តាមផ្ទះនិងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមផ្ទះបានផ្តល់សេវាចំនួន ១២,៩៥៤ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១,១៨២ នាក់ (ស្រី១៦៨នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាពចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៤២០នាក់ (ស្រី១៩៤នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាពចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - មានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ១២២នាក់ (ស្រី៥ នាក់) ក្នុងនោះមានបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ចំនួន ៧ នាក់ (ស្រី៥ នាក់) <p>មណ្ឌលសំចាច់ (ផ្ទះមិត្តភាព)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមផ្ទះបានផ្តល់សេវាចំនួន ១៤,០៨៧ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៨២នាក់ (ស្រី៣០នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំចាច់ បានចូលរួមសកម្មភាពចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ១៧៦នាក់ (ស្រី១០២នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំចាច់ បានចូលរួម

		សកម្មភាពចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២
	<p>តំបន់មាត់ទន្លេ: ក្រុមការងារតាមថ្នល់និងមណ្ឌលសំបក គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់តំបន់ មាត់ទន្លេ:</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងផ្តល់សេវាចំនួន ៥០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៦០០ នាក់ នៃក្រុមតាមថ្នល់និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣០០នាក់និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - នឹងមានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ១៦០ នាក់ <p>មណ្ឌលសំបក (ផ្លូវ១៧៤)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងផ្តល់សេវាចំនួន ៣០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ២០០ នាក់ នៅក្នុងមណ្ឌលសំបកនិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ១៥០នាក់ នៅក្នុងមណ្ឌលសំបកនិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>តំបន់មាត់ទន្លេ: ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំបកមួយកំពុងដំណើរ ការជាមួយបុគ្គលិកចំនួន០៨នាក់ (ស្រី ០៤នាក់) ដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅ ក្នុងការិយាល័យប្រេន្សអ៊ិនធើណេសិនណល(ផ្លូវ១៧៤ផ្ទះលេខ៧១) ។</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ១៤,២០៩ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥៤៩នាក់ (ស្រី១៩៨នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ១២៦នាក់ (ស្រី៧២នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - មានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ១៣៦ នាក់ (ស្រី១១នាក់) ក្នុងនោះមាន បណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ចំនួន ១៥នាក់ (ស្រី១១នាក់) <p>មណ្ឌលសំបក (ផ្លូវ១៧៤)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ៧,២២៤ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥៩នាក់ (ស្រី២០នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំបក បានចូលរួម សកម្មភាពចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៨៤នាក់ (ស្រី៣៣នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំបក បានចូលរួម សកម្មភាពចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២
ដំណើរការ	តំបន់ភ្នំព្រះ: ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំបក(ផ្ទះ សំណាក់ពេលថ្ងៃ) កំពុង	តំបន់ភ្នំព្រះ: ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំបក (ផ្ទះសំណាក់ពេលថ្ងៃ)កំពុង ដំណើរការជាមួយបុគ្គលិកបំរើការចំនួន ១០នាក់ (ស្រី ០២នាក់) ដែលមានទីតាំងក្នុង

	<p>គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់តំបន់ វត្តភ្នំ៖</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងថ្នល់សេវាប្តូរ ៥០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យប្តូរ ១,០០០ នៃក្រុមតាមថ្នល់និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលប្តូរ ២៥០នាក់ និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - និងមានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ប្តូរ ១៥០ នាក់ <p>មណ្ឌលសំបុក (ផ្ទះសំណាក់ពេលថ្ងៃ)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងថ្នល់សេវាប្តូរ ៤០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យប្តូរ ២០០ នាក់នៅក្នុងមណ្ឌលសំបុកនិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលប្តូរ ១៥០នាក់ និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>សង្កាត់ស្រះចក។</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់ប្តូរថ្នល់សេវាប្តូរ ១៣,១៥៦ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យប្តូរ ៧៩៧នាក់ (ស្រី៣៣៦នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលប្តូរ ១២០នាក់(ស្រី៦១នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - មានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ប្តូរ ៩១នាក់ (ស្រី៧៩នាក់) ក្នុងនោះមានបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ប្តូរ១២នាក់ (ស្រី៧៩នាក់) <p>មណ្ឌលសំបុក (ផ្ទះសំណាក់ពេលថ្ងៃ)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់ប្តូរថ្នល់សេវាប្តូរ ១០,១៨៦ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យប្តូរ ៤៦៩នាក់(ស្រី១១៩នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលប្តូរ ៨៥នាក់(ស្រី៥៨នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំបុក បានចូលរួមសកម្មភាពចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ <p>ថ្លីត្តិការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ទូទៅ</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារ/យុវវ័យ អ្នកជិតខាង និងអាជ្ញាធរមូលដ្ឋានប្តូរ ១១១៩នាក់ បានចូលរួមទិវាសិទ្ធិនារីអន្តរជាតិក្រោមប្រធានបទស្តីពី “ស្ត្រីផ្ទៃម” នៅផ្ទះមិត្តភាពនៅថ្ងៃទី ០៧ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១២។
--	--	---

	<p>តំបន់ប្រារម្ភៈ ក្រុមការងារតាមថ្នល់និងមណ្ឌលសំចា (ហក្សិរ្យាត) កំពុងដំណើរការ គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់តំបន់ ប្រារម្ភៈ</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងផ្តល់សេវាចំនួន ៨០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១,២០០ នៃក្រុមតាមថ្នល់ និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៤០០នាក់និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - និងមានសមាជិកសុភិបាលក្រុមសហគមន៍ចំនួន ១៥០ នាក់ <p>មណ្ឌលសំចា (យុវវ័យឆ្លាត)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់និងផ្តល់សេវាចំនួន ៧០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤០០ នៅក្នុងមណ្ឌលសំចានិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣៥០នាក់និងទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>តំបន់ប្រារម្ភៈ ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលសំចា (ហក្សិរ្យាត) កំពុង ដំណើរការជាមួយបុគ្គលិកបំរើការចំនួន ០៩ នាក់ (ស្រី ០៤ នាក់) ដែលមានទីតាំងក្នុង សង្កាត់មានជ័យ។</p> <p>ក្រុមតាមថ្នល់ (តាមថ្នល់និងសហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ២៥,៨៤៨ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៧៦៦នាក់ (ស្រី២៩០នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ១៧២នាក់ (ស្រី១០៣នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - មានសមាជិកសុភិបាលក្រុមសហគមន៍ចំនួន ៨៨នាក់ (ស្រី១០នាក់) <p>មណ្ឌលសំចា (យុវវ័យឆ្លាត)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ២៥,៧៩៩ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១៧៥នាក់ (ស្រី៧៩នាក់)បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៦០នាក់ (ស្រី៣៣នាក់) នៅក្នុងមណ្ឌលសំចាបានចូលរួម សកម្មភាពចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២
	<p>សហគមន៍អណ្តូង ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមជ្ឈមណ្ឌលផលិតកម្មមួយកំពុង ដំណើរការ</p> <p>គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់សហគមន៍អណ្តូង</p>	<p>សហគមន៍អណ្តូង ក្រុមការងារតាមថ្នល់ និងមជ្ឈមណ្ឌលផលិតកម្មមួយកំពុង ដំណើរការដែលមានទីតាំងក្នុងសង្កាត់គោករាវ។ យើងមានបុគ្គលិកបំរើការចំនួន ៩នាក់ (ស្រី២នាក់) ក្នុងនោះមានមន្ត្រីសហការ មួយនាក់ ជាក្រុមប្រឹក្សាសង្កាត់នោះ ។</p>

	<p>ក្រុមតាមថ្នល់ (សហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ៤០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៨០០ នាក់ នៃក្រុមតាមថ្នល់នៃទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៦០០នាក់នៃទទួលបានសេវាទាំងនោះ - នឹងមានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍ចំនួន ១៥០ នាក់ <p>មណ្ឌលសំបក (ខ្ញុំ និងអ្នក)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ៣០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ (សរុបរួមបំណិនជីវិត អប់រំក្រៅប្រព័ន្ធ សកម្មភាពកំសាន្តសប្បាយ) - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៣០០ នាក់នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលនៃទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៤០០នាក់ នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលនៃទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>ក្រុមតាមថ្នល់ (សហគមន៍)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ១០,៣៣៤ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៦១៩នាក់ (ស្រី២៧៧នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ២៩៩នាក់ (ស្រី១១៩នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - មានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារសហគមន៍សហគមន៍ចំនួន ១០៣នាក់ (ស្រី៦២នាក់) <p>មណ្ឌលសំបក (ខ្ញុំ និងអ្នក)</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ៩,០១០ ដល់ក្រុមគោលដៅ (សរុបរួមបំណិនជីវិត អប់រំក្រៅប្រព័ន្ធ សកម្មភាពកំសាន្តសប្បាយ) - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤៤៩នាក់ (ស្រី២១៩នាក់) នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌល បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣១០នាក់ (ស្រី១៨០នាក់) នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលបានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងវគ្គសម្រាប់សហគមន៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - បញ្ហាជួបប្រទះក្នុងត្រីមាសនេះមាន យុវវ័យចំនួន ១៨ នាក់នៅសហគមន៍អណ្តូង បានធ្វើចំណាកស្រុកទៅប្រទេសថៃ ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហានេះបុគ្គលិកតាមថ្នល់ពង្រឹងការអប់រំស្តីពីចំណាកស្រុកមានសុវត្ថិភាពដល់កុមារនិងយុវវ័យ។ - មណ្ឌលសំបកថ្មីមួយ (ខ្ញុំ និងអ្នក) នៅសហគមន៍ ត្រូវបានដាក់ឱ្យ ប្រើប្រាស់ដោយផ្លូវការក្រោម អធិបតីភាពនាយិកានិងក្រុមប្រឹក្សាភិបាល នៃអង្គការមិត្ត
--	--	--

		សំឡាញ់ នាថ្ងៃទី ១១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។
	<p>មណ្ឌលគ្រឿងញៀនធរ់: ផ្តល់សេវាក្នុងតំបន់ទំរង៥ និងកន្លែងដទៃទៀត គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់មណ្ឌលគ្រឿងញៀនធរ់ :</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ៥០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤០០ នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលនិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥០ នាក់និងបញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបន្ទាប 	<p>មណ្ឌលគ្រឿងញៀនធរ់: ផ្តល់សេវាក្នុងតំបន់ទំរង៥ និងកន្លែងដទៃទៀត គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់មណ្ឌលគ្រឿងញៀនធរ់ :</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ១៥,៤៤៩ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១៦៥នាក់ (ស្រី ២៩នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាពក្នុងមណ្ឌល ធរ់ ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១១នាក់ បានបញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបន្ទាប
	<p>មជ្ឈមណ្ឌលយុវវ័យធរ់: (ហក្សីន្ទាត) ផ្តល់សេវាក្នុងតំបន់ទំរង៥ និងទីតាំងដទៃទៀត គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់យុវវ័យធរ់:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ១១០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៧០០ នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលនិងទទួលបានសេវាទាំងនោះ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣៥០នាក់ នឹងទទួលបានសេវាទាំងនោះ 	<p>មជ្ឈមណ្ឌលយុវវ័យធរ់: (ហក្សីន្ទាត) ផ្តល់សេវាក្នុងតំបន់ទំរង៥ និង ទីតាំងដទៃទៀត</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ៣១,២៤៤ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤២២នាក់ (ស្រី១៧៣នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២ - អាណាព្យាបាលចំនួន ២១២នាក់ (ស្រី១៣៩នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២
	<p>មណ្ឌលបន្ទាបគ្រឿងញៀន(ផ្ទះបែតង): មានទទួលអ្នកជម្ងឺចំនួន ១៧០ នាក់ ក្នុងមួយឆ្នាំ គោលដៅជាក់លាក់សម្រាប់ផ្ទះបែតង:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់នៃផ្តល់សេវាចំនួន ១២០,០០០ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១៧០និងទទួលបានការព្យាបាលបន្ទាបគ្រឿងញៀន 	<p>មណ្ឌលបន្ទាបគ្រឿងញៀន(ផ្ទះបែតង): មានទទួលអ្នកជម្ងឺចំនួន ៤៦ នាក់ ក្នុងត្រីមាសនេះ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមតាមថ្នល់បានផ្តល់សេវាចំនួន ២៧,៨៤៦ ដល់ក្រុមគោលដៅ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤៦នាក់ (ស្រី១១នាក់) ជាអ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀននៅតាម ថ្នល់បានមកទទួលបានការព្យាបាលបន្ទាបគ្រឿងញៀន។

	<ul style="list-style-type: none"> - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១២ នឹងបញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលជំងឺជំងឺរាងកាយ។ 	<ul style="list-style-type: none"> - កុមារ/យុវវ័យ ៣០នាក់ ជាអ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនបានបញ្ចប់នៅស្ថានីយសម្បទា ដោយជោគជ័យ ក្នុងនោះមាន ២៧នាក់ បានបញ្ជូនទៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលជំងឺជំងឺរាងកាយ និងកុមារ/យុវវ័យចំនួន ០២នាក់ បានសមាហរណកម្មនៅគ្រួសារតាមរយៈក្រុមសមាហរណកម្ម។
<p>៤.២ មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន</p>	<ul style="list-style-type: none"> - មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នចំនួន ៣ កំពុងផ្តល់កន្លែងស្នាក់នៅដ៏មានសុវត្ថិភាពដល់កុមារ/យុវវ័យ ជាអតិបរមានៃកូនស្រី៥០០នាក់ ក្នុងមួយឆ្នាំ - ការចូលរួមរបស់កុមារត្រូវបានយោងដាក់ច្បាស់តាមរយៈការប្រជុំទូទៅជាជ្រុងរវាងសប្តាហ៍ តាមការចុះឆ្នោត និង តាមប្រអប់សំបុត្រសំណើដែលមាននៅតាមមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទាំងអស់ - ឆវាំចំនួន ៨០,០០០ នៃសកម្មភាពកម្សាន្ត ទស្សនកិច្ច ការចូលរួមរបស់កុមារ ការស្នូសុខទុក្ខ ការការពារកុមារ អាហារពេលព្រឹក បានផ្តល់ដល់កុមារ/យុវវ័យ នៅក្នុងមណ្ឌលទាំងអស់ក្នុងនោះមានឆវាំព្យាបាលចំនួន ៩,០០០ ដង។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៦៥០នាក់ មកពីតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ននឹងបាន ចូលរួមសកម្មភាពនៅ ជីវសប្បាយ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺក្នុងមួយឆ្នាំ 	<p>មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន ជាកន្លែងស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន ប្រកបដោយសុវត្ថិភាពសំរាប់កុមារនិងយុវវ័យ កំឡុងពេលសិក្សារបស់កុមារ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នចំនួន ៣ កំពុងផ្តល់កន្លែងស្នាក់នៅដ៏មានសុវត្ថិភាពដល់កុមារ/យុវវ័យ ២៤៨នាក់ (ស្រី៤៧នាក់) ដែលមានទីតាំងក្នុងសង្កាត់ទឹកល្អក់ទី ៣ សង្កាត់ទំនប់ទឹក និងសង្កាត់ទួលស្វាយព្រៃ១ ។ - កុមារ/យុវវ័យបានចូលរួមការប្រជុំទូទៅជាជ្រុងរវាងសប្តាហ៍ និងបើកប្រអប់សំបុត្រសំណើចំនួន ២៨៧ក្នុងមួយខែ នៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទាំងអស់។ - ឆវាំចំនួន ២១,៤៨១ នៃសកម្មភាពកម្សាន្ត ទស្សនកិច្ច ការចូលរួមរបស់កុមារ ការស្នូសុខទុក្ខ ការការពារកុមារ អាហារពេលព្រឹក បានផ្តល់ដល់កុមារ/យុវវ័យនៅក្នុងមណ្ឌលទាំងអស់ក្នុងនោះមានឆវាំព្យាបាលចំនួន ២,៤៩០ ដង។ - កុមារ/យុវវ័យមកពីតាមថ្នល់ និងមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នចំនួន ១៦៩នាក់ (ស្រី៤៤នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាព នៅជីវ សប្បាយសប្បាយ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ចាប់ពី ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។ <p>ក្រឹត្យិការណ៍និងអំណត់សម្គាល់ពិសេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ១៥ នាក់ នៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទី២ បានចូលរួមរៀនដឹះស្តីរៀនរាល់សប្តាហ៍បង្រៀនដោយអង្គការ SKATEISTAN Cambodia នៅ

		<p>ព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់ៗ</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារ/យុវវ័យនៅមណ្ឌលស្នាក់នៅទាំង ៣ ចំនួន ៧០ នាក់ (ស្រី ២៥នាក់) បានចូលរួមកម្មវិធីអាណាចក្រតារាប្រចាំកម្ពុជា នៅសាលាស្រីបោះឆ្នោត នាថ្ងៃទី១៦ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។ - កុមារនៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទី២ ចំនួន៦៦នាក់ (ស្រី ០៤នាក់) បានចូលរួមកម្មវិធី នៅទីក្រុងស្វាយរៀង ថ្ងៃទី ១០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - កុមារនៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទី១និងទី២ ចំនួន ១២នាក់ (ស្រី ០៥នាក់) បានចូលរួមការប្រកួត កីឡាស្ទីល ៧ នៅព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់ៗ នាថ្ងៃទី ១២-១៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - កុមារនៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទី១និងទី២ ចំនួន ១២នាក់ (ស្រី ០៣នាក់) បានចូលរួមការប្រកួតកីឡាបាល់ទាត់នៅព្រឹត្តិការណ៍ដ៏សំខាន់ៗ នាថ្ងៃទី ១៩-២៤ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ១០ នាក់ (ស្រី ០៥នាក់) បានទៅទស្សនាទីក្រុងនៅអង្គការស្នាមញញឹមនៅកុមារ ដើម្បីមើលការអនុវត្តនីតិវិធីនាថ្ងៃទី ៣១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - បុគ្គលិកចំនួន ១០នាក់ (ស្រី ០៦នាក់) បានចូលរួមវគ្គបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីការអភិវឌ្ឍន៍កុមារិកា សិល្បៈ កីឡា និងបទដ្ឋានអប្បបរមារបស់ក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធ និងយុវនីតិសម្បទា ។
<p>៤.៣ កម្មវិធីអប់រំ</p>	<p>មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ កំពុងផ្តល់ការអប់រំបឋមសិក្សាដល់កុមារ ៥០០ នាក់ក្នុងមួយឆ្នាំ 	<p>មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ</p> <p>ផ្តល់សេវាកម្មការអប់រំបឋមសិក្សាដើម្បីសម្របសម្រួលលើការសម្របសម្រួលសិក្សានៅសាលា និងផ្តល់ការអប់រំដ៏សំខាន់ៗដល់កុមារ/យុវវ័យ</p>

	<ul style="list-style-type: none"> - ត្រៀមរៀបចំវិធីសមាហរណកម្មកុមារចំនួន ៣០០ នាក់នៅសាលាដង្កូកមួយឆ្នាំ - នឹងរៀបចំការប្រជុំជាមួយមាតាបិតា ៤លើក ដើម្បីត្រៀមវិធីការបញ្ចូលទៅក្នុងសាលាដង្កូកមួយឆ្នាំ - កុមារចំនួន ១,១០០នាក់ នឹងទទួលបានការគាំទ្រដើម្បីបន្តការសិក្សានៅសាលាដង្កូកមួយឆ្នាំ - កុមារចំនួន ៥០នាក់ នឹងបានចូលរៀនថ្នាក់បឋម បន្ទាប់ពីការបញ្ជូនទៅសាលាដង្កូកមួយឆ្នាំ 	<p>ដែលធ្វើការតាមផ្ទះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ៣១៥នាក់ (ស្រី១៤១នាក់)បានទទួលសេវាអប់រំក្រៅប្រទេសចំនួន ២៨,៥៦៩ដង (ស្រី១១,៨៦៦ដង)នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ ចាប់ពីថ្ងៃទី១ ខែមករា។ - មាតាបិតា និងតំណាងមាតាបិតាចំនួន ១៣៩នាក់(ស្រី៩៦នាក់) បានចូលរួមប្រជុំជ្រើសរើសតំណាងតាមសហគមន៍របស់ក្រុមគ្រួសារ ។ ជាលទ្ធផលមានអាណាព្យាបាលចំនួន ២៩នាក់ (ស្រី២៣នាក់) បានជ្រើសរើសតំណាងមតិបិតាមកពី២៨សហគមន៍។ - នាយកសាលាដង្កូកចំនួន ១០ នាក់ បានចូលរួមចែករំលែកវិធីសាស្ត្រសាលាដង្កូកទៅតំណាងសហគមន៍ ចំនួន ២១នាក់ (ស្រី១៥នាក់) ។ - កុមារចំនួន ១,១៣២នាក់ (ស្រី៤៧៣នាក់)បានទទួលការគាំទ្រដើម្បីបន្តការសិក្សានៅសាលាដង្កូកនៅរាជធានីភ្នំពេញនិងបណ្តាខេត្តនានា។ - កុមារចំនួន ២៣ នាក់ (ស្រី១៦នាក់) បានចូលរៀនថ្នាក់បឋម បន្ទាប់ពីការបញ្ជូនទៅសាលាដង្កូក។ <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ពិសេស៖</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ១៩៨ នាក់(ស្រី ៩៨នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាពការប្រកួតកូនកំរូរ និងសកម្មភាពបណ្តុះបណ្តាលយុវជននៅអង្គការយុវជនកម្ពុជា។ - កុមារចំនួន ៦៨ នាក់(ស្រី៣២នាក់) បានចូលរួមសកម្មភាពខាងក្រៅរួមមាន៖ បណ្តុះបណ្តាល ការតាំងចំណីផ្ទះរូបភាព ល្បែងកម្សាន្ត ការប្រកួតប៉ងប៉ង និងកីឡាបោះបាល់។
--	---	--

		<ul style="list-style-type: none"> - គ្រូបង្រៀនអង្គការកម្មវិធី ៣៨ នាក់ (ស្រី ២២នាក់) នៅរាជធានីភ្នំពេញ បានទទួលវគ្គបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីឧបករណ៍សិក្សាព្រឹត្តិការណ៍ទស្សនាសម្រាប់ក្រៅប្រព័ន្ធ រៀបចំដោយក្រសួងអប់រំយុវជននិងកីឡា នាថ្ងៃទី ១០-១១ ខែមករា ឆ្នាំ២០២១។ - គ្រូបង្រៀន និងមន្ត្រីតាមដានការសិក្សានៅសាលា នៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ១៣ នាក់ (ស្រី ៧នាក់) បានទទួលវគ្គវិភាគឡើងវិញស្តីពីឧបករណ៍សិក្សា នាថ្ងៃទី ១៤ ខែមករា ឆ្នាំ២០២១។ - កុមារចំនួន ១២៦ នាក់ (ស្រី ៥១ នាក់) បានទទួលការវិនិច្ឆ័យធុញរលកស្នាក់នៅ អង្គការ ONE-2- ONE Cambodia ។
	<p>មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ (ថ្នាក់ជំនាញ និងអាជីវកម្ម) កំពុងផ្តល់ជំនាញវិជ្ជាជីវៈ ផ្សេងៗគ្នា ដល់កុមារចំនួន ៦០០នាក់ ក្នុងមួយឆ្នាំ និងជួយក្រុមគ្រូ មានការងារធ្ងន់ (ដោយមានយុវវ័យជាស្រីចំនួន ៣០%) និងផ្តល់គាំទ្រក្រៅគម្រោង ដើម្បីសមាហរណកម្មទៅឲ្យការនិងបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូច</p> <ul style="list-style-type: none"> - យុវវ័យចំនួន ១២០នាក់ នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ បន្ទាប់ពីបានបញ្ចប់ការសិក្សាយ៉ាងហោចណាស់មួយកំរិតពីមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈក្នុងមួយឆ្នាំ - នឹងផ្តល់សេវាអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធដល់យុវវ័យ នៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈចំនួន ២០០,០០០ ដង (ភាសាអង់គ្លេស រៀនអក្សរ បំណិនជីវិត កុំព្យូទ័រ ការងារការគ្រប់គ្រងការណ៍ការព្យាបាលអាហារូបត្ថម្ភនិងការបណ្តុះបណ្តាល) ។ - នៅឆ្នាំ២០១៥ អត្រានៃការបោះបង់ការសិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈនឹងមានការធ្លាក់ចុះរហូតដល់១០% (ផ្អែកលើរបាយការណ៍ឆ្នាំ ២០១១)* - យុវវ័យ ចំនួន ១០នាក់ បានគាំទ្រឱ្យរស់នៅឯករាជ្យជាក្រុម កំឡុងពេលសិក្សារបស់ 	<p>មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលដ៏មានគុណភាពនាំមុខគេលើជីវិតការងារជីវិតចរ សំរាប់យុវវ័យ។ អង្គការមិត្តសំឡាញ់មាន ០៩ ជំនាញផ្សេងៗគ្នា។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ផ្សេងៗគ្នាដល់យុវវ័យចំនួន ៣១៤ នាក់ (ស្រី ៧៨ នាក់) ដើម្បីគាំទ្រក្រៅគម្រោង ដើម្បីឲ្យសមាហរណកម្មទៅកាន់ការងារ និងបង្កើតអាជីវកម្មខ្នាតតូចដោយខ្លួនឯង។ - យុវវ័យចំនួន ២៩នាក់ (ស្រី ៤នាក់) បានមកទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ហើយបានបញ្ចប់ការសិក្សាយ៉ាងហោចណាស់មួយកំរិត ពីមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ។ - បានផ្តល់សេវាអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធដល់យុវវ័យ នៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈចំនួន ៥៧,៥៥៤ ដង (ភាសាអង់គ្លេស រៀនអក្សរ បំណិនជីវិត កុំព្យូទ័រ ការងារការគ្រប់គ្រងការណ៍ការព្យាបាលអាហារូបត្ថម្ភនិងការបណ្តុះបណ្តាល) ។

	<p>ព្រឹត្តិការណ៍អង្គការមិត្តសំឡាញ់</p> <ul style="list-style-type: none"> - យុវវ័យ ១៥០នាក់ និងទទួលបានជួយស្រូវអាការវាងឱ្យឆ្លើបផ្លែតាមរបរដាយខ្លួនឯង នៅភ្នំពេញក្នុងមួយឆ្នាំ - យុវវ័យចំនួន ៣០ នាក់ និងគាំទ្រឱ្យភត្តិដាយខ្លួនឯងនិងស្រីនៅឯករាជ្យ - បន្ទាប់ពីការធ្វើសមាហរណកម្មរយៈពេល ៦ខែ និងមានយុវវ័យ ៨០ % កំពុងបំរើការងារឬប្រកបរបរដាយខ្លួនឯង - បណ្តុះបណ្តាលអាជីវកម្មជំនាញជីវិតនិងទទួលបានប្រាក់ចំណូលចំនួន ៤៥,០០០ ដុល្លារក្នុងមួយឆ្នាំ - ការដ្ឋានចំនួន២ និងបង្កើនប្រាក់ចំណូល១,១៥៤,០០០ដុល្លារ ជាមួយប្រាក់ចំណេញ ៣៣៨,០០០ នាក់ក្នុង១ឆ្នាំ <p>ការដ្ឋានប្រឡូ: ៦២៧,០០០ដុល្លារ (កើនឡើង ១.៥% ពីឆ្នាំ ២០១១) ប្រាក់ចំណេញ: ២១១,០០០ ដុល្លារ</p> <p>ការដ្ឋាននាំដង: ៥២៧,០០០ដុល្លារ (កើនឡើង១០% ពីឆ្នាំ ២០១១) ប្រាក់ចំណេញ ១២៧,០០០ ដុល្លារ</p>	<ul style="list-style-type: none"> - យុវវ័យចំនួន ២៦នាក់ (ស្រី១៤នាក់)បានចុះបង់ចេញការសិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលជីវិត (ដែលមិនត្រូវប្រកបរបររៀនរៀននៅក្នុងកំឡុងពេលធ្វើ រាយការណ៍)* - យុវវ័យ ចំនួន ០៥នាក់ បានគាំទ្រឱ្យស្រីនៅឯករាជ្យជាក្រុម កំឡុងពេលសិក្សារបស់ព្រឹត្តិការណ៍អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ។ - យុវវ័យចំនួន ៣០នាក់ (ស្រី១៥នាក់) បានជួយស្រូវអាការវាងឱ្យឆ្លើបផ្លែតាមរបរដាយខ្លួនឯង នៅរាជធានីភ្នំពេញ។ - យុវវ័យចំនួន ១៣នាក់ (ស្រី១១នាក់)បានគាំទ្រឱ្យភត្តិដាយខ្លួនឯង និងស្រីនៅឯករាជ្យក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ។ - បន្ទាប់ពីការធ្វើសមាហរណកម្មរយៈពេល ៦ខែមានយុវវ័យ ៨១ % កំពុងបន្តបំរើការងារឬប្រកបរបរដាយខ្លួនឯង ។ - បណ្តុះបណ្តាលអាជីវកម្មជំនាញជីវិត: ទទួលបានប្រាក់ចំណូល ១២,៧៨៥ ២៦ដុល្លារ - ការដ្ឋានចំនួន២ បានបង្កើនប្រាក់ចំណូល ៤២៥,៣២៦.៣៥ដុល្លារ ជាមួយប្រាក់ចំណេញ១២២,៦៤៥ ៥៤ ដុល្លារ ។ <p>ការដ្ឋានប្រឡូ: ២២២,១២៩.៥៨ដុល្លារ ប្រាក់ចំណូល និងប្រាក់ចំណេញ: ៧១,៧០៧.៤៥ ដុល្លារ</p> <p>ការដ្ឋាននាំដង: ២៣៣,១៩៦.៧៧ដុល្លារ ប្រាក់ចំណូល និងប្រាក់ចំណេញ ៥០,៩៣៨.០៩ ដុល្លារ។</p> <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ទាំងស្រុង</p>
--	---	--

		<ul style="list-style-type: none"> - សិស្សានុសិស្សចំនួន ១៥នាក់ និងបុគ្គលិកចំនួន ០៣ នាក់ បានទៅទស្សនាកិច្ចសិក្សា នៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈដុនប៊ុនស្តុនាថ្ងៃ ១៥ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១២។ - បុគ្គលិកនិងសិស្សានុសិស្សទាំងអស់បានចូលរួមសំអាត និងលាបពណ៌មណ្ឌល នៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់នៅថ្ងៃទី ៣០ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១២។
	<ul style="list-style-type: none"> - ក្លឹបប្រឡូ: កំពុងផ្តល់សេវាសកម្មភាពផ្នែកវប្បធម៌ផ្សេងៗ ចំនួន ១០០,០០០ រួមមាន វ៉ា ឆ្នួន បណ្តាលយំ កំនូរ ដល់កុមារទាំងអស់នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ក្នុងមួយឆ្នាំ - ក្លឹបប្រឡូនិងលើកសម្រាប់កុមារ/យុវវ័យនៅតាមច្រកចំនួន ២៥ក្នុងមួយ សប្តាហ៍ស៍ ដោយផ្តល់សេវានៃសកម្មភាពផ្នែកវប្បធម៌ និងកីឡាចំនួន ៣,៥០០ដងដល់ក្មេក - ក្លឹបប្រឡូកំពុងរៀបចំសកម្មភាពទៅខាងក្រៅសម្រាប់កុមារ និងយុវវ័យនៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ដោយផ្តល់សេវាកម្មចំនួន ១,២០០ ក្នុងមួយឆ្នាំ 	<ul style="list-style-type: none"> ក្លឹបប្រឡូ: ជាមណ្ឌលអប់រំរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ដែលកុមារ/យុវវ័យអាចអនុវត្តសកម្មភាពកំសាន្តសប្បាយ និងវប្បធម៌ រួមមាន កីឡា កំនូរ ផាត់ពណ៌ បណ្តាលយំ វ៉ា និងតន្ត្រី។ - ក្លឹបប្រឡូ កំពុងផ្តល់សេវាផ្នែកវប្បធម៌ផ្សេងៗចំនួន ២៥,០៣៥ (ស្រី១,០៤៧) រួមមាន: វ៉ា ឆ្នួន បណ្តាលយំ កំនូរ ដល់កុមារទាំងអស់ នៅមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ) ។ - ក្លឹបប្រឡូ បានលើកសម្រាប់កុមារ/យុវវ័យក្រៅចំនួន ២៥ក្នុងមួយសប្តាហ៍ស៍ ដោយផ្តល់សេវានៃសកម្មភាពផ្នែកវប្បធម៌ និងកីឡាចំនួន ៨១៦ ដង (ស្រី១៥២ដង) ដល់ក្មេក។ - ក្លឹបប្រឡូបានរៀបចំសកម្មភាពទៅខាងក្រៅសម្រាប់កុមារនិងយុវវ័យ នៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ដោយ ផ្តល់សេវាចំនួនសេវាកម្មចំនួន ២១៤៥ដង (ស្រី ៩២៥ដង) ។ <p>ក្រឹតិកាណ៍និងកំណត់សម្គាល់វិសេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារ/យុវវ័យចំនួន បានចូលរួមសំដែងនៅក្នុងកម្មវិធីហ្វែនប៊ែរ បុណ្យនៃកីឡាសំឡាញ់ ការសំដែងប្រចាំត្រីមាស ការប្រកួតកីឡាបាល់បោះ និងបាល់ទាត់ នៅមជ្ឈមណ្ឌល បណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ ដែលមានអ្នកចូល

		<p>រួមស្យូនជាង ២,១០០ នាក់ ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ៧៧ នាក់ (ស្រី ៥៨នាក់) បានបញ្ជូនបញ្ជាក់កិច្ចសន្យាឡើយក្នុង ឃុំតង់ ប៉ែតទឹក នៅខាងក្រៅជាមួយអង្គការដេគូ និងភ្នាក់ងារផ្សេងទៀត ជាលទ្ធផល កុមារមិត្តសំឡាញ់បានទទួលជំនួយពីលេខ១ និងលេខ៣ ឧបត្ថម្ភគាំទ្រដោយ ធនាគារពាណិជ្ជកម្មក្រៅប្រទេសនៃកម្ពុជា។ - យុវវ័យចំនួន ១៥នាក់ (ស្រី ០៨នាក់) បានបញ្ជូនការបញ្ជាក់ប្រពង្សផ្សេងទៀតនៅ ទូរស័ព្ទអេស៊ីអាគ្នេយ៍ នៅក្នុងកម្មវិធីការសម័យថ្មី។
<p>៤.៤ ក្រុមសមាហរណកម្ម</p> <p>ផ្តល់ការគាំទ្រ ដល់កុមារ ២០០ នាក់ក្នុងមួយ ឆ្នាំដើម្បីសមាហរណកម្ម ទៅកាន់ គ្រួសារ (គ្រួសារ បង្កើត គ្រួសារសាច់ញាតិ និងគ្រួសារធម៌) នៅតាម បណ្តាខេត្តនានា។</p>	<ul style="list-style-type: none"> - បទដ្ឋាននៃនីតិវិធីសមាហរណកម្ម (SoPs) និងតំណែង ហកប្រែ និងដំណើការ ដោយក្រុមការងារនៅថ្ងៃទី ២០១២។ - កិច្ចសហការជាមួយរាជរដ្ឋាភិបាល និងអង្គការដេគូត្រូវបានចាប់ផ្តើមតាមរយៈការប្រជុំ និងការបណ្តុះបណ្តាល - នឹងរៀនប្រជុំណែនាំការងារគ្រួសារធម៌ ចំនួន ៤ ដងក្នុង ១ ឆ្នាំ - កុមារចំនួន ១០០ នាក់ បានគាំទ្រដំណើរការសមាហរណកម្មគ្រួសាររបស់ភ្នាក់ងារ (រួម បញ្ចូលគ្រួសារផ្ទាល់ គ្រួសារសាច់ញាតិ) ឬរស់នៅដករដ្ឋ នៅក្នុង ខេត្តរបស់ភ្នាក់ងារ ក្នុង ១ ឆ្នាំ - កុមារចំនួន ១០០ នាក់ នឹងទទួលបានគាំទ្រដំណើរការសមាហរណកម្មទៅកាន់គ្រួសារធម៌ ក្នុង ១ ឆ្នាំ - កុមារចំនួន ៥០នាក់ នឹងទទួលបានគាំទ្រដំណើរការសមាហរណកម្មទៅសាលាដ្ឋក្នុង ខេត្តរបស់ភ្នាក់ងារ ១ ឆ្នាំ។ 	<ul style="list-style-type: none"> - បទដ្ឋាននៃនីតិវិធីសមាហរណកម្មកំពុងពង្រឹងនៅឡើយក្នុងត្រីមាសនេះ។ - អង្គការមិត្តសំឡាញ់ត្រូវបានអញ្ជើញមើលទិន្នន័យកិច្ចសន្យាដេគូ/ ខេត្តចំនួន ០៨ រួមមាន រាជធានីភ្នំពេញ កំពង់ស្ពឺ ស្វាយរៀង ពោធិ៍សាត់ បាត់ដំបង សៀមរាប ព្រៃវែង និង បន្ទាយមានជ័យ ដើម្បីបញ្ជូនកិច្ចប្រជុំស្តីពីការសហការដំណើរការ សមាហរណកម្ម។ - បានសហការជាមួយមន្ត្រីសង្គមកិច្ច និងអង្គការដេគូដំណើរការងារ សមាហរណកម្ម រួមមាន ការរៀនសូត្រ ការវាយតម្លៃ ផែនការគ្រួសារ សមាហរណកម្ម និងការតាម ដាន នៅ ២៤ ខេត្ត/ ក្រុង។ - បានរៀបចំប្រជុំណែនាំការងារគ្រួសារធម៌ចំនួន ១ ដង ក្នុងត្រីមាស នៅខេត្តអង្គការ ប្រឡូមិនធីណាលីនណាល រាជធានីភ្នំពេញ។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៣២នាក់ (ស្រី៧នាក់) បានគាំទ្រដំណើរការសមាហរណកម្ម គ្រួសាររបស់ភ្នាក់ងារ (រួមបញ្ចូលទាំងផ្ទាល់ និងសាច់ញាតិ) ក្នុងនោះមាន ១៣ នាក់

	<ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ៣០០ នាក់ នៅសាលាឆ្នាំ នឹងទទួលបានការគាំទ្រដើម្បីបន្តការសិក្សានៅសាលាឆ្នាំក្នុងខេត្តរតនគិរីក្នុង១ឆ្នាំ - យុវវ័យចំនួន ២០នាក់ នឹងជួយស្វែងរកការងារឱ្យធ្វើ របង្កើតមុខរបរ ដោយខ្លួនឯងនៅខេត្តរតនគិរីក្នុង១ឆ្នាំ - យុវវ័យចំនួន ៧០ នាក់នឹងត្រូវបានតាមដានដោយការងារការងាររបស់រដ្ឋាភិបាលដើម្បីអភិវឌ្ឍផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេនៅក្នុងខេត្តរតនគិរីក្នុង១ឆ្នាំ - គ្រួសាររស់នៅតាមថ្នល់ចំនួន ១៥ គ្រួសារ នឹងទទួលបានការគាំទ្រឱ្យត្រឡប់ទៅស្រែកំណើតវិញក្នុង១ឆ្នាំ - គ្រួសារចំនួន១០ នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងគាំទ្រសំរាប់អាជីវកម្មឌីជីថលនៅក្នុងខេត្តរតនគិរីក្នុង១ឆ្នាំ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ២៥នាក់ នឹងទទួលបានការគាំទ្រក្នុងការទទួលបានសញ្ញាបណ្ឌិតសំបុត្រកំណើត នៅខេត្តរតនគិរីក្នុង១ឆ្នាំ 	<p>(ស្រី១នាក់ រស់នៅឯករាជ្យ នៅក្នុងខេត្តរតនគិរី)</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ០២នាក់(ស្រី២នាក់) បានគាំទ្រដោយការងារសហគមន៍នៅកាន់ក្រសែរដំណាំដំឡូង នៅរាជធានីភ្នំពេញ។ - កុមារចំនួន ២៥៥នាក់ (ស្រី៥៥នាក់)បានទទួលបានការគាំទ្រដើម្បីបន្តការសិក្សានៅសាលាឆ្នាំក្នុងខេត្តរតនគិរី។ - យុវវ័យចំនួន ០៧នាក់ បាន ជួយស្វែងរកការងារឱ្យធ្វើ របង្កើតមុខរបរ ដោយខ្លួនឯងនៅខេត្តរតនគិរី ចាប់ពីថ្ងៃទី០១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។ - យុវវ័យចំនួន ២១នាក់ (ស្រី៤នាក់)ត្រូវបានតាមដានដោយការងារការងាររបស់រដ្ឋាភិបាលដើម្បីអភិវឌ្ឍផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេនៅក្នុងខេត្តរតនគិរី។ - គ្រួសាររស់នៅតាមថ្នល់ចំនួន ១គ្រួសារ បានគាំទ្រឱ្យត្រឡប់ទៅស្រែកំណើតវិញនៅខេត្តព្រៃវែងតាមរយៈការគាំទ្រអាជីវកម្មឌីជីថល។
<p>៤.៥ ដោយមានការគាំទ្រពីសង្គមអាជីវកម្មសង្គមកិច្ច (FSB), មិត្តសំឡាញ់ មានចំរាត ៥០ %</p>	<p>ចំណូលរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់តាមរយៈអាជីវកម្ម:</p> <p>ចំណាយសរុបរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់:</p> <p>និរន្តរភាព: ៥០ %</p> <p>សិប្បកម្មតាមផ្ទះ</p> <ul style="list-style-type: none"> - គ្រួសារចំនួន១២៥ នឹងចូលរួមកម្មវិធីសិប្បកម្មតាមផ្ទះ ដោយមានកុមារចំនួន ៣៧០នាក់ បានទទួលបានផលិតផលច្រើនៗ ក្នុង១ឆ្នាំ ។ - គ្រួសារសិប្បកម្មតាមផ្ទះចំនួន ២៥ គ្រួសារ និងអាណាព្យាបាលចំនួន ១២៥នាក់ នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលនៅមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជកម្ម (ប្រឡូមិនធីណា 	<p>ចំណូលរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់តាមរយៈអាជីវកម្ម: ៥៤២,៥២៨.៦២ ដុល្លារ</p> <p>ចំណាយសរុបរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់: ៣៦៩,២៥៦.១០ ដុល្លារ</p> <p>និរន្តរភាព: ៧១.១២%</p> <p>សិប្បកម្មតាមផ្ទះ</p> <ul style="list-style-type: none"> - មាតាបិតាសិប្បចំនួន ៨៨ បានចូលរួមកម្មវិធីសិប្បកម្មតាមផ្ទះ ដោយមានកុមារចំនួន ៣០៥នាក់ (ស្រី១០៥នាក់)បានទទួលបានផលិតផលច្រើនៗ។ - មានគ្រួសារសិប្បកម្មតាមផ្ទះចំនួន ០១ គ្រួសារ និងអាណាព្យាបាល ៨៨នាក់ បានចូលរួមការបណ្តុះបណ្តាលនៅមជ្ឈមណ្ឌលវេជ្ជកម្ម (ប្រឡូមិនធីណា សិនណេល

	<p>សិនណេនិងអណ្តូង)</p> <ul style="list-style-type: none"> - យុវវ័យចំនួន ២០នាក់ នឹងទទួលបានការអប់រំអាជីវកម្មសង្គមកិច្ច (មិត្តសំឡាញ់និងប្រឡូអិនវីណេសិនណេ) - ការលក់ផលិតផលសិប្បកម្មតាមផ្ទះក្នុងហាងលក់ទំនិញប្រឡូ ធន ស្តាហ្វ ហាងទូទេច ការលក់ក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិ នឹងបង្កើនប្រាក់ចំណូលចំនួន ៣០៧,០០០ ដុល្លារ ដែលមាននិរន្តរភាពចំនួន៥០ % <p>មជ្ឈមណ្ឌលផលិតកម្ម</p> <ul style="list-style-type: none"> - អាណាចក្រចុលចំនួន ៧០នាក់ កំពុងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលវិនិច្ឆ័យសិប្បកម្មតាមផ្ទះ និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច - អាណាចក្រចុលចំនួន ១៥ នាក់ កំពុងធ្វើការបោះពុម្ព - ក្រុមអាជីវកម្មខ្នាតតូច កំពុងផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាល និងគាំទ្រគ្រួសារចំនួន ១៥០ (រួមបញ្ចូល៤០ គ្រួសារថ្មី) ដើម្បីបង្កើតអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន និងបង្កើនប្រាក់ចំណូលរបស់កាត ដោយមានកុមារចំនួន ៥៨០នាក់ដែលនឹងទទួលបានផលវិភាគអាជីវកម្មនេះ - កាល្មមិត្តសំឡាញ់ បង្កើតប្រាក់ចំណូលចំនួន ៣០,០០០ដុល្លារក្នុង១ឆ្នាំ - ផលិតផលមិត្តសំឡាញ់ (ស្រៀវតាវៀនធ្វើម្ហូបប្រឡូ)នឹងអាចរកចំណូលចុនចំនួន ៤៥,០០០ដុល្លារ ក្នុងមួយឆ្នាំ (កើនឡើង៤០%) និងប្រាក់ចំណេញចំនួន ២៥,០០០ ក្នុងមួយឆ្នាំ - វិនិច្ឆ័យដើរទាំងអស់ ដើរតួនាទីជាអាជីវកម្មសង្គមកិច្ច 	<p>និងអណ្តូង)</p> <ul style="list-style-type: none"> - យុវវ័យចំនួន ០៨នាក់ បានទទួលការអប់រំអាជីវកម្មសង្គម (មិត្តសំឡាញ់និងប្រឡូអិនវីណេសិនណេ) ។ - ការលក់ផលិតផលសិប្បកម្មតាមផ្ទះក្នុង ហាងលក់ទំនិញប្រឡូធនស្តាហ្វ ហាងទូទេច ការលក់ក្នុងស្រុក និងអន្តរជាតិ កំពុងបង្កើនប្រាក់ចំណូល ចុនចំនួន ៧៦,៧៦២ដុល្លារនិងប្រាក់ចំណេញ៣៣,១៥១.៦៨ដុល្លារ។ <p>មជ្ឈមណ្ឌលផលិតកម្ម</p> <ul style="list-style-type: none"> - អាណាចក្រចុលចំនួន ៥០នាក់ បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលវិនិច្ឆ័យសិប្បកម្មតាមផ្ទះ និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច។ - អាណាចក្រចុលចំនួន ៤នាក់ បំរើការងារលើការបោះពុម្ព - ក្រុមអាជីវកម្មខ្នាតតូច កំពុងផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាល និងគាំទ្រគ្រួសារចំនួន ១១៣ (រួមបញ្ចូល៣គ្រួសារថ្មី) ដើម្បីបង្កើតអាជីវកម្មផ្ទាល់ខ្លួន និងបង្កើនប្រាក់ចំណូលរបស់កាត ដោយមានកុមារ ៣៧៧នាក់ (ស្រី២៧៧ នាក់) បានទទួលផលវិភាគអាជីវកម្មនេះ។ - កាល្មមិត្តសំឡាញ់ បង្កើតប្រាក់ចំណូលចំនួន ១២,៥៤២២ដុល្លារ និងប្រាក់ចំណេញ៤៧៨.៧៤ ដុល្លារ ។ - ផលិតផលមិត្តសំឡាញ់ (ស្រៀវតាវៀនធ្វើម្ហូបប្រឡូ)អាចរកចំណូលចុនចំនួន ១៥,១១១.៦៩ ដុល្លារនិងប្រាក់ចំណេញចំនួន ១៥,១១១.៦៩ ដុល្លារ។ - វិនិច្ឆ័យដើរ បានក្លាយជាផ្នែកមួយនៃ ថ្នាក់កាត់ដេរ ថ្នាក់ស្រដុលយ៉ូតូ/ឡាន ថ្នាក់អគ្គិសនី ថ្នាក់អឡិចត្រូនិច ថ្នាក់ផ្សារដែក ថ្នាក់ថង់ទា ថ្នាក់កាត់សក់
--	---	---

	<ul style="list-style-type: none"> - កន្លែងធ្វើក្រោម ស្ថិតនៅខាងក្នុង ហាងប្រឡូឡូអន្តរាស័យ នៅលើផ្លូវ ១៣ ជិត ការដ្ឋានប្រឡូឡូ - រដ្ឋធានី: ការដ្ឋានប្រឡូឡូ ប្រភេទ ២ (សូមមើល: សកម្មភាព ៤៣)) បានប្រើប្រាស់ក្នុង អាជីវកម្មសង្គមកិច្ច និងទទួលបានប្រាក់ចំណូល ១,១៥៤,០០០ ដុល្លារក្នុង ១ឆ្នាំ ដែលមានប្រាក់ចំណេញ ៣៣៨,០០០ដុល្លារ ក្នុង១ឆ្នាំ។ ការដ្ឋានប្រឡូឡូ ២ នឹងមាននិរន្តរភាពរហូតដល់១០០% 	<p>និងប្រាក់កាសម្បត្តិ បង្កើតបានប្រាក់ចំណូល ៩,២៣៣.២៦ ដុល្លារ ជាមួយប្រាក់ចំណេញ២,៤១២៦៨ ដុល្លារ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - កន្លែងធ្វើក្រោម បង្កើតបានប្រាក់ចំណូលប្រចាំឆ្នាំ ៣,៥៥២ដុល្លារ និងខាតប្រចាំឆ្នាំ ៥២៧៨១ ដុល្លារ។ - រដ្ឋធានី: ការដ្ឋានប្រឡូឡូ ប្រភេទ ២ (សូមមើល: សកម្មភាព ៤៣) បានប្រើប្រាស់ ក្នុងអាជីវកម្មសង្គមកិច្ច ទទួលបានប្រាក់ចំណូល ៤២៥,៣២៦.៣៥ ដុល្លារ ដែល មានប្រាក់ចំណេញ១២២,៦៤៥.៥៤ ដុល្លារ។ <p>ការដ្ឋានប្រឡូឡូ: ២២២,១២៤.៥៨ដុល្លារ ប្រាក់ចំណូល និងប្រាក់ចំណេញ ៧១,៧០៧.៤៥ ដុល្លារ</p> <p>ការដ្ឋានទំនិញ: ២០៣,១៩៦.៧៧ដុល្លារ ប្រាក់ចំណូល និងប្រាក់ចំណេញ ៥០,៩៣៨.០៩ ដុល្លារ។</p> <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងការងារសម្រាប់ឆ្នាំ២០២២</p> <ul style="list-style-type: none"> - មណ្ឌលសំភារនៅក្នុងមណ្ឌលសិប្បកម្មតាមផ្ទះបានផ្តល់ទៅមណ្ឌលសំភារថ្មី នៅថ្ងៃទី ១២ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២២។ - ក្រុមសិប្បកម្មតាមផ្ទះបានបង្កើតផលិតផលថ្មីប្រចាំឆ្នាំ ៥មុខបន្ថែមទៀតនៅក្នុង ត្រីមាសនេះ។ - បានផ្តល់ដំណើរការសិប្បកម្មតាមផ្ទះទាន, ពេលដល់ហាងថ្មីនៃអង្គការប្រឡូឡូអ៊ិន ដែលសំណើល នៅសណ្ឋាគារអ៊ិនធឺណេត។ - បានធ្វើការតាមដានលើគ្រួសារអាជីវកម្មខ្នាតតូចនៅរាជធានីភ្នំពេញប្រចាំឆ្នាំ ៦៤ ដង។ - បានវាយតម្លៃសេដ្ឋកិច្ចគ្រួសារប្រចាំឆ្នាំ ០៣ គ្រួសារ ដើម្បីផ្តល់ការបណ្តុះបណ្តាលអាជីវ
--	---	---

		<p>កម្មវិធីមូលដ្ឋានកិច្ចសម្របសម្រួលដំណើរការអាជីវកម្មខ្នាតតូច។</p> <ul style="list-style-type: none"> - គ្រួសារអាជីវកម្មខ្នាតតូចចំនួន ២ គ្រួសារ បានប្តូរមូលដ្ឋាន ក្នុងកម្មវិធីហានិភ័យ ដែលទទួលបានប្រាក់បញ្ញើបណ្តោះអាសន្ន ២១ ខែ មករា ឆ្នាំ២០១២ ។ - ក្រុមអាជីវកម្មសង្គម បានប្តូរមូលដ្ឋានផលិតផល នៅក្នុងកម្មវិធី រាត្រីពេលវេលា និងការតាំងពិធីសារសម្រាប់អង្គការមេឌីស៊ី។
--	--	--

៥. ក្រុមឯកទេស ៨ ក្រុមកំពុងផ្តល់ការជួយគាំទ្រកម្មវិធីនៅត្រីមាស ២០១២

<p>៥.១ ក្រុមឯកទេសលើការ ការពារកុមារ</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - របាយការណ៍ស្តីពីការរំលោភបំពាន ១០០ករណីនិងត្រូវបានបំពេញ <p>ការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការវាយតម្លៃគោលការណ៍ការពារកុមារនៅក្នុងមណ្ឌលសំបុក មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងគ្រប់មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្ន ទាំងអស់ - ផ្សព្វផ្សាយរបាយការណ៍សម្រាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល - រៀបចំវគ្គស្តង់ដារលើការស្នាក់នៅរបស់កុមារដែលស្នាក់នៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ រៀងរាល់៣ ខែម្តង <p>គាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិក១០០% នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាល និងវិភាគឡើងវិញលើគោលការណ៍ការពារកុមារ - ការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសតំណែងកុមារនិងរៀបចំវគ្គរៀងរាល់៦ ខែ ក្នុងឆ្នាំ 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - របាយការណ៍ស្តីពីការរំលោភបំពាន ២៦ករណី បានបំពេញ និងបញ្ជូនទៅអាជ្ញាធរដើម្បីអន្តរាគមន៍។ <p>ការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - អ្នកឯកទេសលើការពារកុមារ បានប្តូរមូលដ្ឋានប្រជុំក្រុមចំនួន ១២ដង ជាមួយកុមារ/យុវវ័យនៅមណ្ឌលស្នាក់នៅទាំងអស់ ស្តីពីបទបញ្ជាផ្ទៃក្នុង សិទ្ធិកុមារ លិខិតករណីសិក្សាមួយចំនួននិងការរំលោភបំពានផ្សេងៗ។ - បានផ្សព្វផ្សាយរបាយការណ៍ប្រចាំត្រីមាសដល់មិត្តសំឡាញ់ ។ - បានរៀបចំវគ្គស្តង់ដារប្រចាំត្រីមាស ស្តីពីសេវាកម្មរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ ជាមួយកុមារ/យុវវ័យចំនួន ២៨នាក់ កំពុងស្នាក់នៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តោះអាសន្នទាំង៣ និងមណ្ឌលបន្សាបគ្រឿងញៀន។
---	---	---

	<p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - នឹងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនិងអនុវត្តគោលការណ៍ការងារសិទ្ធិកុមារ - គោលការណ៍ការងារសិទ្ធិកុមារនិងដាក់បង្ហាញនៅគ្រប់មណ្ឌលទាំងអស់ - ធានាថាឧបករណ៍ទាំងអស់មាននៅក្នុងមណ្ឌលនីមួយៗ 	<p>គាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកតាមថ្នាក់ចំនួន ១២១នាក់ បានទទួលគំរូវិធានការដើម្បីការងារគោលការណ៍ការងារសិទ្ធិកុមារ។ - បានចុះមូលដ្ឋានចំនួន ៦១ ដង នៅមណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តុះបណ្តាលអន្តរជាតិ មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ និងមណ្ឌលសំរេចទាំងអស់ ដើម្បីពង្រឹងដំណើរការនៃការអនុវត្តគោលការណ៍ការងារសិទ្ធិកុមារ និងធានាសុវត្ថិភាពដល់កុមារ។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលើបទបញ្ជាផ្ទៃក្នុងសម្រាប់មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ តាមរយៈការចូលរួមកុមារនិងយុវវ័យ។ - សម្ភារៈគោលការណ៍ការងារកុមារ និងតារាងផលវ័ត្ត នៃការងារសិទ្ធិកុមារ បានបិទនៅគ្រប់មណ្ឌលទាំងអស់។ <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ជាសហគមន៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - មន្ទីរសង្គមកិច្ច អតីត យុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទាជនរងគ្រោះបានចូលរួមកុមារចំនួន ៣០នាក់ មកអង្គការមិត្តសំឡាញ់កំឡុងកិច្ចប្រជុំអារសិន។ - បានចូលរួមសិក្ខាសាលាស្តីពីការវាយតម្លៃអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលដល់បុគ្គលិកពេញស្ថិរភ័យរបស់ក្រសួងអង្គការសុវត្ថិភាពកុមារ នៅនាយកដ្ឋានសុខុមាលភាពកុមារនៃក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីត យុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទា នាថ្ងៃទី ១១-១២ខែ មករា ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំសមាជិកគណៈកម្មាធិការអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល ដើម្បី
--	--	--

		<p>សិទ្ធិកុមារ ស្តីពីសិទ្ធិបែងចែកសមត្ថិភាពអាស៊ាន/ ធានាប្រជាពលរដ្ឋអាស៊ាន ឆ្នាំ ២០១២ នាថ្ងៃទី ១៥ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចូលរួមប្រជុំសមាជិកអង្គការ ECPAT ស្តីពីបទប្បញ្ញត្តិគម្រោង របស់អង្គការ នីមួយសម្រាប់ឆ្នាំ២០១២ នាថ្ងៃទី ១៦ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមសិក្ខាសាលាពិគ្រោះយោបល់ថ្នាក់ជាតិស្តីពីការធានាសិទ្ធិកុមារ ដើម្បី ដាក់បញ្ចូលទៅក្នុង របៀបវារៈនៃកិច្ចប្រជុំអាស៊ាន រៀបចំដោយអ គណកម្មាធិការ អង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល ដើម្បីសិទ្ធិកុមារ និងអង្គការវិជ្ជាជីវៈផ្សេងៗ ជាតិ នាថ្ងៃទី ២៥ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។
<p>៥. ២ ក្រុមឯកទេស វេជ្ជសាស្ត្រ</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - គេវាព្យាបាលនិងសង្គ្រោះរបស់មន្ត្រី ៨៥,០០០ និងផ្តល់ជូនកុមារ/យុវវ័យ ក្នុងនោះ មានគេវាសម្រាប់អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន/អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនដោយ ចាក់ម្ជុន ២៣,០០០ គេវា - កុមារ/យុវវ័យម្ជុន ៨៥០នាក់និងបញ្ជូនទៅនៅមន្ទីរពេទ្យ - កុមារ/យុវវ័យផ្ទុកមេរោគអេដស៍ និងជម្ងឺអេដស៍ម្ជុន ១០នាក់ នឹងទទួលបានការ ព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ - អាណាព្យាបាលដែលផ្ទុក មេរោគអេដស៍ និងជម្ងឺអេដស៍ម្ជុន ៣០នាក់ នឹងទទួល បានការព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ - កុមារ/យុវវ័យម្ជុន ៣០០នាក់នឹងទទួលបានការព្យាបាលជម្ងឺកាមរោគ - អាណាព្យាបាលម្ជុន ៩០នាក់នឹងទទួលបានការព្យាបាលជម្ងឺកាមរោគ 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - គេវាព្យាបាលនិងសង្គ្រោះរបស់មន្ត្រី ២៤,៨៤៥ បានផ្តល់ជូនកុមារ/យុវវ័យ ក្នុងនោះមានគេវាសម្រាប់អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន/អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន ដោយចាក់ម្ជុន ៧,០២៩ គេវា ។ - កុមារ/យុវវ័យម្ជុន ២១៥នាក់ បានបញ្ជូនទៅនៅមន្ទីរពេទ្យ - កុមារផ្ទុកមេរោគអេដស៍ និងជម្ងឺអេដស៍ម្ជុន ០១នាក់ បានទទួលការព្យាបាល នៅមន្ទីរពេទ្យ ។ - អាណាព្យាបាលដែលផ្ទុកមេរោគអេដស៍ និងជម្ងឺអេដស៍ម្ជុន ១៣នាក់ បានទទួល ការព្យាបាលនៅមន្ទីរពេទ្យ ។ - កុមារ/យុវវ័យម្ជុន ៧៨នាក់ បានទទួលការព្យាបាលជម្ងឺកាមរោគ - អាណាព្យាបាលម្ជុន ២៣នាក់ បានទទួលការព្យាបាលជម្ងឺកាមរោគ

	<p>ការពានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យគឺជាសូចនាករណាមួយដែល ត្រូវបានប្រើប្រាស់ អ៊ិនធឺណេតសិទ្ធិណាមួយសម្រាប់សកម្មភាពសុខាភិបាល - ការវាយតម្លៃលើការងារក្នុងស្ថានភាពនៅក្នុងគម្រោងទាំងអស់មានកិច្ចសហប្រតិបត្តិការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយអ្នកឯកទេសបី/ ចេដស្តង់ដារ: ៧៧១ ឆ្នាំ - ផ្សេងៗគ្នាប្រយោជន៍សម្រាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល <p>គាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកផ្ទៃក្នុងទាំងអស់នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលយ៉ាងទៀងទាត់ - ជំនួយបច្ចេកទេស នឹងផ្តល់ជំនួយដល់បុគ្គលិកតាមរយៈការងារនៅតាមមូលដ្ឋានជាមួយក្រុមទាំងអស់ - ពង្រឹងកិច្ចសហការរវាងបុគ្គលិកសុខាភិបាលនិងអ្នកគ្រប់គ្រងករណី - ពិនិត្យ ឡើងវិញនិងបញ្ជាទិញសម្ភារៈ ផ្ទៃក្នុងតាមតម្រូវការរបស់ក្រុមការងារ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - ត្រូវរក្សាទុកនិងជួសជុលបច្ចុប្បន្នភាពទៀងទាត់ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បង្កើត ប្រើប្រាស់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពបញ្ជីសេវាកម្មជំនួយដល់អ្នក និងថែទាំរាល់គ្នាជាមួយក្រុមទាំងអស់ - បុគ្គលិកអង្គការដៃគូចំនួន ៣៥នាក់នឹងត្រូវបានផ្តល់ឱកាស និងបណ្តុះបណ្តាលជាមួយអង្គការ - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<p>ការពានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - តាមរយៈការប្រមូលទិន្នន័យ និងការវាយតម្លៃអ្នកឯកទេស គ្លីនិកទាំងអស់មាន អនាម័យ ល្អប្រសើរឡើង ទម្រង់អង្គការរបស់ក្រុមការងារត្រូវបានបំពេញ និងកន្លែងទុកថ្នាំត្រូវបានរៀបចំយ៉ាងរៀបរយ។ - ការត្រួតពិនិត្យសុខភាពកុមារ/យុវវ័យចំនួន ៧១ ដងបានធ្វើជាទៀងទាត់នៅ ពេលកុមារ/ យុវវ័យចាប់ផ្តើមចូលរៀននៅអង្គការមិត្តសំឡាញ់ និងមុនពេលចូលទៅគ្រួសារ ឬប្រកបមុខរបរ។ - បានផ្តល់ជំនួយបច្ចេកទេសប្រចាំថ្ងៃដល់មិត្តសំឡាញ់។ - បានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលើទម្រង់នៃការពិនិត្យសុខភាពអ្នកជម្ងឺ សម្រាប់បញ្ជូនទៅមណ្ឌលបញ្ជូន និងស្ថានីយសម្រាប់ផ្ទះបែកឯង។ - បានរៀបចំការងារសម្រាប់ផ្ទៃក្នុងវាយតម្លៃលើសេវាសុខភាពនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់ជាមួយបុគ្គលិក ធានា ដោយមានកិច្ចសហការជាមួយអ្នកស្ម័គ្រចិត្តនៃអង្គការ ប្រឡូ អ៊ិនធឺណេសិនណាល។ <p>គាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានគាំទ្រករណីសេចក្តីចំនួន ៣ ករណី ។ ករណីកុមារ ១នាក់ត្រូវបានគេបោះបង់ បានបញ្ជូនទៅព្យាបាលផ្នែកស្ថាភិភាពមន្ទីរពេទ្យជ័យជំនះ និង យុវវ័យប្រើប្រាស់ គ្រឿងញៀនហើមជើង ១នាក់ និងយុវវ័យរ៉ាំរ៉ៃកាត់ដៃ ១ ទៀត បានបញ្ជូនទៅមន្ទីរ ពេទ្យកាល់ម៉ែត និងមជ្ឈមណ្ឌលស្ថានីយសម្រាប់ផ្ទះបែកឯង ។ - បានប្រមូលទិន្នន័យចំនួន ៥៨៨៧ ក្នុង៥៧ប្រទេស រួមបញ្ចូលទាំងមណ្ឌលស្ថានីយកំចាត់បណ្តោះ អាសន្ន ផ្ទះបែកឯង និងមណ្ឌលសម្រាប់ថែទាំ ២៨៧ ដើម្បីជួយអ្នកគ្រប់គ្រង
--	---	---

		<p>ករណីនិងប្រធានតំបន់ ក្នុងការគាំទ្រផ្នែកសុខ ភាពដល់កុមារ/យុវវ័យ និងគ្រួសារ តាមតំបន់គោលដៅ។</p> <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍ណែនាំលើសេវាការព្យាបាលបឋម បានឯកភាពពីនយោបាយកម្មវិធី ព្រមទាំងបានបណ្តុះបណ្តាលដល់បុគ្គលិកពេទ្យទាំងអស់ និងដាក់អាយអនុវត្តក្នុង ត្រីមាសនេះ។ <p>ដែក្ខ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានស្វែងរកមន្ទីរពេទ្យជួយជំនះដើម្បីដាក់បញ្ចូលនៅទៅក្នុងបញ្ជីសេវាកម្ម ដោយមានកិច្ចសហការពីអង្គការប្រឡូមិនដែលសិទ្ធិលា។ <p><u>ការប្រជុំនិងកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល/អង្គការដៃគូ:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - បានសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល នៅមជ្ឈមណ្ឌលស្ថិតនៅស្រុកព្រៃនប់ មន្ទីរ ពេទ្យកាលីម៉ែត មន្ទីរពេទ្យគុនបុប្ផ មន្ទីរពេទ្យមិត្តភាពខ្មែរ-សូវៀត ដើម្បីគាំទ្រ និងព្យាបាលកុមារនិងយុវវ័យដែលគ្រប់ដៃគូ។ - បានចូលរួមការប្រជុំប្រចាំខែជាមួយអង្គការមីឌីខាំ និងមន្ទីរសុខាភិបាលពាក់កែវ នៅនឹងបញ្ជីផ្នែកសុខភាពជាមួយអង្គការដៃគូផ្សេងទៀត ។ - កុមារនៅមជ្ឈមណ្ឌលអប៊ីឌ្លន ១២៦ នាក់ (ស្រី៥១ នាក់) បានគាំទ្រពីការព្យា បាល និងថែទាំសុខភាពមាត់ធ្មេញពីអង្គការ One 2 One នៅមន្ទីរពេទ្យព្រះកិត មាល។ <p>ត្រីការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ទិសដៅ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ឆ្នាំនេះដៃគូមន្ទីរពេទ្យមិត្តភាពខ្មែរ-សូវៀត នៅបន្តការចុះតម្លៃ ២០ % និងពេទ្យ
--	--	--

		<p>ក្រុង ១០% ចំពោះការរៀនចូលអតិថិជនរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់។</p> <ul style="list-style-type: none"> - គ្រួសារដែលរស់នៅជាមួយមេរោគអេដស៍ និងជម្ងឺអេដស៍ចំនួន ៣០ គ្រួសារ បានទទួលបានការថែទាំសុខភាព ពីអ្នកឯកទេស ផ្លូវសាស្ត្រ នៅសហគមន៍អណ្តូង និងតំបន់ភ្នំភ្នំ។
<p>៥.៣ ក្រុមឯកទេស មេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ២៥០នាក់ នឹងបញ្ជូនទៅធ្វើតេស្តឈាមរកមេរោគអេដស៍ដោយស្ម័គ្រចិត្ត និងរក្សាការសំងាត់ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣៥០នាក់ នឹងបានប្រមូលក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្ត (EGS) គិតជាចំនួនសរុប ៤,៥០០ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥០នាក់ នឹងទទួលបានការព្យាបាល (ARV) និងការរៀនចូលជម្ងឺឱកាសនិយម (OI) - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥០០នាក់ ដែលធ្លាប់និងរងផលប៉ះពាល់មេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍នឹងទទួលបានសេវាមិត្តសំឡាញ់ឬតាមរយៈមិត្តសំឡាញ់ - អាណាព្យាបាលចំនួន ៣០០នាក់ ដែលទទួលបានផលប៉ះពាល់ នឹងទទួលបានសេវាសង្គមនៅមិត្តសំឡាញ់ តាមរយៈមិត្តសំឡាញ់ <p>ការតានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូន្យករណ៍ស្តង់ដារនៃកម្មវិធីប្រឡូអ៊ិនធើណេស៍ណេស៍សម្រាប់សកម្មភាព ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងមេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍ (បំណិនជីវិត សមាហរណកម្ម ការគាំទ្រគ្រួសារនិងទទួលបាន ការរៀនចូល) 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - កុមារចំនួន ៥០នាក់ បានបញ្ជូនទៅធ្វើតេស្តឈាមរកមេរោគ អេដស៍ដោយស្ម័គ្រចិត្ត និងរក្សាការសំងាត់ ។ - អាណាព្យាបាលចំនួន ២៤៦នាក់ បានប្រមូលក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្ត (EGS) ប្រចាំសប្តាហ៍ នឹងសរុបចំនួន ១,១៧២ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤៨នាក់ បានទទួលបានការព្យាបាល (ARV) និងការរៀនចូលជម្ងឺឱកាសនិយម (OI) ជាដៀងរាល់សប្តាហ៍។ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៥៣១នាក់ ដែលធ្លាប់និងរងផលប៉ះពាល់មេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍បានទទួលបានសេវាមិត្តសំឡាញ់ឬតាមរយៈមិត្តសំឡាញ់។ - អាណាព្យាបាលចំនួន ២៤៣នាក់ ដែលទទួលបានផលប៉ះពាល់ បានទទួលបានសេវាសង្គមមានៈ អាហារ ការជួលផ្ទះ និងការគាំទ្រ អាជីវកម្មខ្នាតតូច នៅអង្គការមិត្តសំឡាញ់។ <p>ការតានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានប្រមូលទិន្នន័យចំនួន ២៥៥៥ ក្នុង៥តំបន់ នៃក្រុមតាមប្រព័ន្ធនៃប្រព័ន្ធនៃបណ្តុះបណ្តាលបណ្តុះបណ្តាលជំងឺជំងឺ និងអប់រំ មណ្ឌលសំរេចចិត្ត ដើម្បីគាំទ្រអ្នកគ្រប់គ្រងករណី និងអ្នកសម្របសម្រួលក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្តនៅក្នុងតំបន់នីមួយៗ រងរាល់

	<ul style="list-style-type: none"> - ការវាយតម្លៃលើសកម្មភាព ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងមេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍ (បំណិនជីវិត សមាហរណកម្ម ការគាំទ្រគ្រួសារ និងការទទួលបានការរៀនចូល) - ផងក្រុងរបាយការណ៍សម្រាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល - រៀបចំការស្រាវជ្រាវមួយលើកម្រោងមេរោគអេដស៍និងជម្ងឺអេដស៍នៅថ្ងៃ ខែ ឆ្នាំ ២០១២ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិក ១០០ % នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីការយល់ដឹងច្បាស់លាស់ពី មេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍ (ថ្នាំព្យាបាល ការបង្ការការឆ្លងមេរោគអេដស៍) ម្តាយទៅ កូន ការធ្វើតេស្តរយៈពេលវែងដោយស្ម័គ្រចិត្ត និងរក្សាការសម្ងាត់។ ល។ - នឹងផ្តល់ការគាំទ្របច្ចេកទេសជារៀងរាល់បច្ចុប្បន្ន តាមរយៈការងារនៅមូលដ្ឋាន ជាមួយ ក្រុមតាមថ្នល់និងសមាហរណកម្ម <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - សម្ភារៈអប្សរមេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍និងត្រួតពិនិត្យ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាប្រចាំ - ត្រីវិភាជីវប្រវត្តិ និងត្រីវិភាជីបច្ចុប្បន្នភាពនិងអនុវត្ត - ទម្រង់បន្ថែមនៃការគ្រប់គ្រងការណី នឹងត្រូវបានបង្កើត អនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ជាប្រចាំ - ត្រីវិភាជីវប្រវត្តិ និងការធ្វើការជាមួយគ្រួសារ ដែលរស់នៅ ជាមួយ មេរោគអេដស៍និងជម្ងឺអេដស៍និងរៀបចំអនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាទៀងទាត់ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បង្កើត ប្រើប្រាស់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពបញ្ជីសេវាកម្មជារៀងរាល់ឆ្នាំ និងថែរក្សា ដល់ក្រុមទាំងអស់ 	<p>សប្តាហ៍។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានផ្សព្វផ្សាយការណ៍ប្រចាំខែ និងត្រីមាសដូចមិត្តសំឡាញ់ ។ <p>គាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានសហការជាមួយក្រុមការងាររៀនសូត្រអ៊ិនធឺណេត និងអង្គការឱសថ ការីគ្មានព្រំដែន ដើម្បីវគ្គបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីចំណេះដឹងមេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍ ការភាគីបន្ថយការឆ្លងម្តាយទៅកូន និងជម្ងឺរបេង ដល់បុគ្គលិកសង្គម។ - បានចូលរួមប្រជុំប្រចាំខែជាមួយអ្នកសម្របសម្រួលក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្តដើម្បីស្វែងរក ប្រធានបទ បញ្ហាប្រឈម និងដំណោះស្រាយ ដើម្បីឆ្លើយតបដល់ក្រុមគាំទ្រ។ - បានអង្កេតក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្តចំនួន ២៤៨ នៅគ្រប់តំបន់ទាំងអស់នៃក្រុមតាម ថ្នល់ដើម្បីស្វែងយល់ពីការកើនឡើងពីស្ថិតិនៃអ្នកចូលរួមរបស់ក្រុមគាំទ្រផ្លូវចិត្ត។ - បុគ្គលិកមកពីក្រុមតាមថ្នល់ចំនួន ១៩៩៣ (ស្រី១២៩៣) បានទទួលវគ្គបណ្តុះ បណ្តាលស្តីពី ការភាគីបន្ថយការឆ្លងម្តាយទៅកូន និងជម្ងឺរបេង ពីគ្រូឧទេសមក ពីឱសថការីគ្មានព្រំដែន។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - គោលការណ៍ណែនាំពីការគ្រប់គ្រងការណីមេរោគអេដស៍/ជម្ងឺអេដស៍ និងទម្រង់ បន្ថែមកំពុងអនុវត្តជាមួយក្រុមពាក់ព័ន្ធទាំងអស់ ចាប់តាំងពីឆ្នាំ២០១១ ។ - សម្ភារៈអប្សរ ស្តីពីការភាគីបន្ថយការឆ្លងម្តាយទៅកូន កំពុងធ្វើតេស្តជាមួយ ក្រុមគោលដៅ ហើយសម្ភារៈអប្សរនេះ នឹងចុះចុះឱ្យប្រើប្រាស់នៅដើមត្រីមាស
--	--	---

	<ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកអង្គការដៃគូចំនួន ៣០នាក់នឹងត្រូវបានស្វែងរក និងបណ្តុះបណ្តាល - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<p>ទី២ក្នុងឆ្នាំ២០១២។</p> <p>ផែនការ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានស្វែងរកចូលទៅសមាគមឥន្ទ្រទេវី អង្គការមេត្រីអន្តរជាតិ អង្គការអភិវឌ្ឍន៍ស្រីកម្ពុជា ដើម្បីដាក់បញ្ចូល នៅទីក្រុងបញ្ចេសវាកម្ម ដោយមានកិច្ចសហការពីអង្គការប្រឡូមអ៊ិនធើណេសិនណល។ បញ្ជីសវនកម្មចុងក្រុងបាន ៥៨ អង្គការរហូតមកដល់ពេលនេះ។ <p><u>ការប្រជុំនិងកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល/អង្គការដៃគូ:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចូលរួមប្រជុំប្រចាំត្រីមាសលើទី៦០ នៃគណកម្មាធិការសម្របសម្រួលមេរោគអដស៍និងជម្ងឺអដស៍(HACC) ដើម្បីចែករំលែកព័ត៌មាន និងលើកឡើងនូវបញ្ហាជបប្រទះ នៅសណ្ឋាគារសាន់ដេ នាថ្ងៃទី២៨ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំពិគ្រោះយោបល់លើរបាយការណ៍មេរោគអដស៍និង ជម្ងឺអដស៍ថ្នាក់ជាតិនៅសណ្ឋាគារណាណូរីល រៀបចំឡើងដោយគណកម្មាធិការសម្របសម្រួលមេរោគអដស៍និងជម្ងឺអដស៍នាថ្ងៃទី២១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមសិក្ខាសាលាស្តីពី មេរោគអដស៍និង ជម្ងឺអដស៍ ការភាគីបន្ថយការឆ្លងពីម្តាយទៅកូន និងជម្ងឺរបេងនៅអង្គការប្រឡូមអ៊ិនធើណេសិនណល នាថ្ងៃទី១៥/១៦/២២ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមប្រជុំពេញអង្គលើកទី១៦ ជាមួយក្រុមការងារថ្នាក់ជាតិពហុវិស័យនៃកុមារភីព្រា និងកុមារងាយរងគ្រោះ នៃក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីត យុទ្ធជន យុវនីតិសម្បទា ស្តីពីលទ្ធផលប្រចាំត្រីមាសទី១ និងផែនការប្រចាំត្រីមាសទី២ ២០១២ នាថ្ងៃទី៣០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។
--	---	---

<p>៥.៤ ក្រុមឯកទេសលើ ការ គ្រប់គ្រងករណី</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <p>ករណីសកម្ម :</p> <ul style="list-style-type: none"> - ៥,០០០ ករណីបុគ្គល - ៥៥០ ករណីគ្រួសារ - ២០ ករណីសហគមន៍ <p>ករណីថ្មីៗ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ៧០០ ករណីបុគ្គល - ១២០ ករណីគ្រួសារ - ៤ ករណីសហគមន៍ <p>ករណីដែលបានបិទ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ៣០០ ករណីបុគ្គល - ៥០ ករណីគ្រួសារ - ២ ករណីសហគមន៍ <p>ការតានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូចនាករភូមិសាស្ត្រដ៏ធំ នៃកម្មវិធី ប្រឡូមិនដែលសំណើសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងករណី - ការវាយតម្លៃលើប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងករណី១៥៧/ឆ្នាំ - ផងក្រុងរបាយការណ៍សម្រាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល - រៀបចំការស្រាវជ្រាវមួយដង 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <p>ករណីសកម្មនាត្រីមាសនេះ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ២,៦៣២ (ស្រី៩៥៤) ករណីបុគ្គល - ៤៤១ ករណីគ្រួសារ - ១៦ ករណីសហគមន៍ <p>ករណីថ្មីៗ នាត្រីមាសនេះ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ១៤៣ (ស្រី៤៨) ករណីបុគ្គល - ២៥ ករណីគ្រួសារ - ១ ករណីសហគមន៍ <p>ករណីដែលបានបិទ នាត្រីមាសនេះ::</p> <ul style="list-style-type: none"> - ៧៧ (ស្រី៣២) ករណីបុគ្គល - ២៣ ករណីគ្រួសារ <p>ការតានដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចុះមូលដ្ឋានចំនួន ៤៩៧៧ ក្នុងតំបន់ទំនាង៥ នៃក្រុមតាមថ្នល់ មជ្ឈមណ្ឌល បណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងមជ្ឈមណ្ឌលអប់រំ ដើម្បីពង្រឹងការងារគ្រប់គ្រងករណី និងដោះស្រាយករណីរបស់ក្រុម។ - បានផងក្រុងរបាយការណ៍ប្រចាំខែ និងត្រីមាសដើម្បីជូនមិត្តសំឡាញ់។ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ៤៥ នាក់ (ស្រី ២០នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាល
--	--	---

	<p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកចំនួន ៨០ នាក់នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងភារកិច្ច - បុគ្គលិកចំនួន ៥០ នាក់ កំពុងធ្វើការជាអ្នកគ្រប់គ្រងភារកិច្ច - ជំនួយការបច្ចេកទេស នឹងផ្តល់ការគាំទ្របច្ចេកទេសជារៀងរាល់សប្តាហ៍តាមរយៈការងារនៅមូលដ្ឋានជាមួយក្រុមការងារទាំងអស់ - កិច្ចប្រជុំស្តីពីការគ្រប់គ្រងភារកិច្ច និងរៀបចំ និងធ្វើឡើងរៀងរាល់សប្តាហ៍នៅគ្រប់តំបន់ទាំងអស់ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - ត្រូវបានរៀបចំសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងភារកិច្ច និងរៀបចំ អនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាទៀងទាត់ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បង្កើត ប្រើប្រាស់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពបញ្ជីសេវាកម្មជារៀងរាល់ឆ្នាំ និងថែទាំរំលែកដល់ក្រុមទាំងអស់ - បុគ្គលិកអង្គការដែក ៤០ នាក់នឹងត្រូវបានផ្ញើរទៅ និងបណ្តុះបណ្តាល - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<p>ស្តីពីគ្រួសារស្រួចស្រងម ឧទេសដោយអ្នកឯកទេសគ្រប់គ្រងភារកិច្ច ដោយមានការគាំទ្រពីប្រព័ន្ធអនឺណេស៊ីណេល។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកគាំទ្រដល់ប្រធានក្រុមគ្រប់គ្រង និងអ្នកគ្រប់គ្រងភារកិច្ចក្នុងការអនុវត្តប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងភារកិច្ច - បុគ្គលិក ៥០ នាក់ កំពុងធ្វើការជាអ្នកគ្រប់គ្រងភារកិច្ចប្រកបដោយគុណភាព។ - បានចូលរួមប្រជុំការគ្រប់គ្រងភារកិច្ចចំនួន ៦០ ដង ជាមួយប្រធានក្រុមគ្រប់គ្រងទាំងអស់នៃក្រុមតាមថ្នល់ និងប្រធានមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - ត្រូវបានរៀបចំសម្រាប់ការគ្រប់គ្រងភារកិច្ច ដែលមានស្រាប់កំពុងប្រើប្រាស់ក្នុងត្រីមាសនេះ។ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានទស្សនកិច្ចនៅអង្គការសហការ និងអង្គការស្វែងរកព័ត៌មាន ដើម្បីដាក់បញ្ចូលនៅទៅក្នុងបញ្ជីសេវាកម្ម ដោយមានកិច្ចសហការពីអង្គការប្រព័ន្ធអនឺណេស៊ីណេល។ - បានចូលរួមប្រជុំជាមួយអង្គការក្រុមប្រឹក្សាសហគមន៍ការងារ ដើម្បីធ្វើការណែនាំទម្រង់កម្រោងនៅថ្ងៃទី៣០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមប្រជុំជាមួយអង្គការជួយជំនួយសង្គ្រោះដោយសារអស្ថិរភាព ដើម្បីថែទាំរំលែកព័ត៌មាន ស្តីពីសេវាកម្មរបស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់សម្រាប់ជនរងគ្រោះដោយសារអស្ថិរភាព នៅថ្ងៃទី១៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១២។
--	--	---

<p>៥.៥ ក្រុមជំនាញផ្នែក គ្រឿងញៀន</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ម្តុល/ស៊ីវិលចំនួន ២០០,០០០ នឹងថែរក្សាចរាចរណ៍យុវវ័យ - សេវាសេវាការកាត់បន្ថយភាពមានគ្រោះថ្នាក់ដោយគ្រឿងញៀនចំនួន ៧០,០០០ សេវា និងផ្តល់ជូនយុវវ័យ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ២០០នាក់ នឹងទទួលបានសេវាបន្ទាបគ្រឿងញៀន និងស្ថានីតិសម្បទា (យកទិន្នន័យពីក្រុមតាមថ្នល់) <p>ការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូន្យករជាលក្ខណស្តង់ដារ នៃកម្មវិធីប្រឆាំងអ៊ុនធើណេសិណេលសម្រាប់សកម្មភាពគ្រឿងញៀន - ការវាយតម្លៃលើសកម្មភាពដែលទាក់ទងជាមួយគ្រឿងញៀន(បំណិនជីវិត ការកាត់បន្ថយគ្រោះថ្នាក់នៃថ្នាំញៀនការបន្ទាបគ្រឿងញៀន) - ផ្សព្វផ្សាយការណ៍សំរាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងស្នាក់នៅបុរេ - រៀបចំការស្រាវជ្រាវមួយលើការស្តង់ដារគ្រឿងញៀនប្រចាំឆ្នាំ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិក១០០% នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលលើចំណេះដឹងគ្រឿងញៀនជាមូលដ្ឋាន - នឹងផ្តល់ការគាំទ្របច្ចេកទេសដល់រៀងរាល់សប្តាហ៍ តាមរយៈការងារតាមមូលដ្ឋានជាមួយក្រុមទាំងអស់ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - សម្ភារៈអប់រំនៅលើគ្រឿងញៀននិងត្រួតពិនិត្យនិងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាប្រចាំ 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ម្តុល/ស៊ីវិលចំនួន ៣៦,៥៩៨ បានថែរក្សាចរាចរណ៍យុវវ័យ - សេវាសេវាការកាត់បន្ថយភាពមានគ្រោះថ្នាក់ដោយគ្រឿងញៀនចំនួន ១៦,៦៩៤ សេវាបន្តផ្តល់ជូនយុវវ័យ - កុមារ/យុវវ័យចំនួន ៤៦ នាក់បានទទួលសេវាបន្ទាបគ្រឿងញៀន និងស្ថានីតិសម្បទានាត្រីមាសនេះ <p>ការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - អង្គការមិត្តសំឡាញ់ បានទទួលអាជ្ញាប័ណ្ណកម្មវិធីម្តុល/ស៊ីវិលសម្រាប់ឆ្នាំ២០១២ ពីអាជ្ញាធរជាតិ ប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន ដើម្បីបន្តដំណើរការអនុវត្តកម្មវិធីម្តុល/ស៊ីវិល។ - ការអង្កេតគ្រឿងញៀនប្រចាំឆ្នាំ ២០១១ បានបញ្ចប់ និងផ្សព្វផ្សាយការបច្ចេកទេសនៃអង្គការប្រឆាំងអ៊ុនធើណេសិណេល ដើម្បីប្រកួតប្រជែងផលសម្រាប់រយៈពេល៥ឆ្នាំ ចាប់ពីឆ្នាំ២០០៧ ដល់ឆ្នាំ២០១១ ។ - បានផ្សព្វផ្សាយការណ៍ប្រចាំខែ/ត្រីមាសជូនមិត្តសំឡាញ់ អង្គការប្រឆាំងអ៊ុនធើណេសិណេលនិងអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន ។ - បានធ្វើការប៉ាន់ប្រមាណប្រចាំខែលើកម្មវិធីម្តុល/ស៊ីវិលជាមួយអ្នកចាក់គ្រឿងញៀននៅគ្រប់តំបន់ទាំងអស់នៃក្រុមតាមថ្នល់ ដោយមានកិច្ចសហការពីអង្គការប្រឆាំងអ៊ុនធើណេសិណេល។ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកចំនួន ២៥នាក់ បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលលើចំណេះដឹងគ្រឿងញៀនជា
--	---	---

	<ul style="list-style-type: none"> - សៀវភៅណែនាំនិងរៀបចំអនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាទៀងទាត់ <p>ដែក្ខ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បង្កើត ប្រើប្រាស់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពបញ្ជីសេវាកម្មជាទៀងទាត់ និងថែរក្សាលំដាប់ជាមួយក្រុមទាំងអស់ - បុគ្គលិកអង្គការដេកូ ៣០ នាក់នឹងត្រូវបានស្វែងរក និងបណ្តុះបណ្តាល - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<p>មូលដ្ឋាននៅតាមថ្នាក់ មជ្ឈមណ្ឌលបច្ចេកទេសនិងស្ថានីយ៍សម្បទាក្នុងត្រីមាសនេះ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកមូលដ្ឋានចំនួន ៤២៧ ក្នុង ៥តំបន់មណ្ឌលសំរោងសីត មណ្ឌលស្នាក់នៅបណ្តុះអាកស្នូ មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ និងមជ្ឈមណ្ឌលអប៊ី ដើម្បីផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែកបច្ចេកទេស។ - រៀបចំផ្នែកទិន្នន័យនៃអ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន និងអ្នកចាក់គ្រឿងញៀន ជាមួយក្រុមតាមថ្នាក់សម្រាប់ធ្វើរបាយការណ៍ជូន ម្ចាស់មូលនិធិរួមមាន: Global Fund និងAusAID/HAARP ។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - ធ្វើការតាមដានលើការអនុវត្តនៃសម្ភារៈអប៊ីលើការកាត់បន្ថយភាពមានគ្រោះថ្នាក់ដោយគ្រឿងញៀន និងសម្ភារៈ អប៊ីលើការបង្កប់ស្ថិតការប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន ជាមួយក្រុមតាមថ្នាក់ក្នុងគោលបំណងដើម្បីធ្វើការវាស់វែងរូបសីលធម៌ចុះ។ - បន្តដំណើរការក្រុមណាតិកាអនាមិក Narcotic Anonymous ដើម្បីជួយអតិថិជនប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន ធានាបន្តចក្រវិលការត្រួតពិនិត្យនៅប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀនវិញ ដែលធុកកំពុងសិក្សានៅមជ្ឈមណ្ឌលអង្គការមិត្តសំឡាញ់ ដោយកិច្ចសហការជាមួយប្រឡូមីនីយ៉ាស៊ីនណា។ - សៀវភៅណែនាំសម្រាប់ផ្ទះបែតកំពុងព្រេងនៅឡើយជាមួយជំនួយការបច្ចេកទេសនៃអង្គការប្រឡូមីនីយ៉ាស៊ីនណា។ <p>ដែក្ខ</p> <p><u>ការប្រជុំនិងកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល/អង្គការដេកូ:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិក១៨នាក់ មកពីស្ថានភាពគ្រួសារអន្តរជាតិ អង្គការភាសាង មជ្ឈមណ្ឌល
--	---	---

		<p>សុខភាពបុរស និងសមាគមន៍ស្ត្រីកម្ពុជា បានទទួលការកែច្នៃវិធានការបទពិសោធន៍ ស្តីពីការដំណើរការនៃការអនុវត្តកម្មវិធីមូល/ស៊ីវិល និងបុរេនុតាមច្បាប់ ជាមួយ ក្រុមការងារនាថ្ងៃទី២-២១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២ ។</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចុះទស្សនកិច្ចសិក្សាលើគម្រោងទាំងអស់នៃអង្គការកណ្តាលមិត្ត នាថ្ងៃទី ៣០ ខែមករានិងថ្ងៃទី១ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។ - បានចូលរួមប្រជុំយ៉ាងទៀតទាក់ទងជាមួយក្រុមប្រឹក្សា សម្របសម្រួលដោយអាជ្ញាធរ ជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន និងមជ្ឈមណ្ឌលជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ សីស៊ែរ និងកាមរោគ ដើម្បីបង្កើតផែនការរដ្ឋបាលជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ សីស៊ែរ និងកាមរោគ ដើម្បីបង្កើតផែនការរដ្ឋបាលជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ សីស៊ែរ និងកាមរោគ ការថែរក្សា ការព្យាបាល និងស្ត្រីនៃតិសម្បទាសម្រាប់អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន និងអ្នកចាក់គ្រឿងញៀន ជាលទ្ធផលផែនការយុទ្ធសាស្ត្របុរេនុតាមច្បាប់នៃអង្គការ ក្រសួងសុខាភិបាល និងប្រធានអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀនដើម្បីធ្វើ ការសម្រេច។ - បានចូលរួមកិច្ចប្រជុំយ៉ាងទៀតទាក់ទងជាមួយក្រុមប្រឹក្សា ដែលសម្របសម្រួលដោយ មជ្ឈមណ្ឌលជាតិប្រយុទ្ធនឹងជំងឺអេដស៍ សីស៊ែរ និងកាមរោគ និងអង្គការសហ ប្រជាជាតិ ដើម្បីពិនិត្យ ឡើងវិញលើការអនុវត្តការផ្តល់សេវាកម្មសម្រាប់ប្រជាជន ដែល ប្រឈមមុខខ្ពស់ និងបង្កើតបច្ចេកវិទ្យានៃនីតិវិធីពាក់ព័ន្ធនឹងស្ត្រីបរិសេវា កម្សាន្ត បុរស ត្រូវការប្រែប្រួល អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន/អ្នកចាក់គ្រឿងញៀន និងក្រុមប្រឈមមុខខ្ពស់ ដើម្បីសម្រេចផែនការយុទ្ធសាស្ត្រជាតិ សូត្រប៊ី ២០១១ - ២០២០ ។ - បានចូលរួមប្រជុំនៅក្នុងគណៈកម្មាធិការដឹកនាំ ស្តីពីការប៉ាន់ប្រមាណថ្នាក់ជាតិ
--	--	--

		<p>សម្រាប់អ្នកប្រើប្រាស់គ្រឿងញៀន/អ្នកចាក់គ្រឿងញៀន ដែលសម្របសម្រួល ដោយអាជ្ញាធរជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងគ្រឿងញៀន នាថ្ងៃទី ១៤ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១២។</p> <ul style="list-style-type: none"> - មន្ត្រីម្នាក់មកពីការិយាល័យអង្គការសហប្រជាជាតិប្រឆាំងគ្រឿងញៀន និង ឧក្រិដ្ឋកម្ម បានមកទស្សនកិច្ចសិក្សាហើយម្ចាស់ទាំងអស់របស់អង្គការមិត្តសំឡាញ់ នាថ្ងៃទី ០៩ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០១២។ <p>ព្រឹត្តិការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ជាសេចក្តី</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប៉ូលីស និងអាជ្ញាធរមូលដ្ឋានបានចាប់កុមារ/យុវវ័យនៅតាមផ្លូវក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ កំឡុងពេលកិច្ចប្រជុំអាស៊ាន ហើយបានបញ្ជូនទៅមន្ទីរសង្គមកិច្ចាជនីភ្នំពេញ ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងបញ្ហានេះ ក្រុមតាមផ្លូវបានរៀបចំកុមារ/យុវវ័យឱ្យទៅ ពេទ្យនៅជុំសប្បាយសប្បាយនៃអង្គការមិត្តសំឡាញ់នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ - មន្ត្រីប៉ូលីសច្រើន ០១ នាក់ បានបន្តប្រតិបត្តិប្រមូលម្ហូប/ស៊ីវិលនៅតំបន់តាន់ប៉ា សង្កាត់ ផ្សារថ្មី២ ។
<p>៥.៦ ក្រុមឯកទេស ផ្នែកអប្បបរមាប្រព័ន្ធ</p>	<p>លទ្ធផលវិវិធីទុក្ខ:</p> <ul style="list-style-type: none"> - លេខនៃការអប្បបរមាប្រព័ន្ធច្រើន ១២២,០០០ នឹងផ្តល់ដល់កុមារ/យុវវ័យនៅ តាមផ្លូវមជ្ឈមណ្ឌលអប្បបរមា និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ <p>ការតាមដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូចនាករណាមួយស្តង់ដារនៃកម្មវិធី ប្រឡូមិនធើណេសិនណាសម្រាប់សកម្មភាព អប្បបរមាប្រព័ន្ធជាមួយក្រុមអប្បបរមា ផ្តល់ - ផងក្រុងរបាយការណ៍សំរាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - លេខនៃការអប្បបរមាប្រព័ន្ធច្រើន ៤២,៨៦៦ (ត្រី ១៦,១៧៩ ដង) បានផ្តល់ដល់ កុមារ/យុវវ័យ នៅតាមផ្លូវ មជ្ឈមណ្ឌលអប្បបរមា និងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាល វិជ្ជាជីវៈ ។ <p>ការតាមដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានប្រមូលទិន្នន័យ ១៥ដង នៅ ៥តំបន់ ដើម្បីធានាថាឧបករណ៍សិក្សាបាន ប្រើប្រាស់ព្រមទាំងគាំទ្រអ្នកអប្បបរមាដែលស្រុកក្នុងការដំណើរការឧបករណ៍សិក្សា។ - បានផងក្រុងរបាយការណ៍ប្រចាំត្រីមាសជូនមិត្តសំឡាញ់ ។

- ការវាយតម្លៃសីលធម៌សកម្មភាពអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ
- រៀបចំការស្រាវជ្រាវមួយ

ការគាំទ្របច្ចេកទេស

- បុគ្គលិក៦០នាក់នឹងទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីសកម្មភាពអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ
- ជំនួយការបច្ចេកទេស និងផ្តល់ការគាំទ្របច្ចេកទេសជារៀងរាល់សប្តាហ៍តាមរយៈការបោះពុម្ពផ្សាយជាមួយមជ្ឈមណ្ឌលអប្សរនិងក្រុមការងារតាមផ្ទះ

ឧបករណ៍

- សម្ភារៈអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធថ្មី និងត្រូវបង្កើតនិងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព
- សៀវភៅណែនាំ ស្តីពីការអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ នៅតាមផ្ទះ ក្នុងមណ្ឌល និងសមាហរណកម្មទៅសាលាដ្ឋាននិងបង្កើត អនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជារៀងរាល់ឆ្នាំ

ដែក

- នឹងបង្កើត ប្រើប្រាស់ និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពបញ្ជីសេវាកម្មជារៀងរាល់ឆ្នាំ និងថែទាំវិលាជាមួយក្រុមការងារទាំងអស់
- បុគ្គលិកអង្គការដេកូ ៣០នាក់នឹងត្រូវបានផ្លាស់ទីនិងបណ្តុះបណ្តាល
- ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល

ការគាំទ្របច្ចេកទេស

- បុគ្គលិកមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ១៣នាក់ (ស្រី៧នាក់) បានទទួលវគ្គវិញ្ញាណឱ្យដឹងពីរបៀបរៀបចំប្រើប្រាស់ឧបករណ៍សិក្សា ឧទ្ទេសដោយអ្នកឯកទេសអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ។
- បុគ្គលិកមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ០៥នាក់ (ស្រី ០៣នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលផ្នែកកុមារភូមិ ឧទ្ទេសដោយជំនួយការបច្ចេកទេសនៃអង្គការភល្លាណមិត្តសហការជាមួយអ្នកឯកទេសអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធ។

ឧបករណ៍

- សៀវភៅណែនាំ ស្តីពីការអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធក្នុងមណ្ឌល កំពុងតែសម្រួលបន្តបន្ទាប់ពីអ្នកសម្របសម្រួលហម្មិវីង បានត្រួតពិនិត្យ ហើយនឹងបញ្ចប់នៅក្នុងត្រីមាសទី២។
- សៀវភៅណែនាំចំនួន២ ស្តីពីអប្សរក្រៅប្រព័ន្ធនៅតាមផ្ទះ និងនៅសាលាដ្ឋានត្រួតពិនិត្យ ដោយអ្នកសម្របសម្រួលហម្មិវីង។

ដែក

- បុគ្គលិកអង្គការកុមារវ័យរាយ អង្គការភល្លាណមិត្តស្វៀន អង្គការដំណើរទឹកជ័យប៊ែត បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីរបៀបប្រើប្រាស់ឧបករណ៍សិក្សា។
- បុគ្គលិករដ្ឋាភិបាលចំនួន ៣៨នាក់ (ស្រី ២២នាក់) បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីរបៀបប្រើប្រាស់ឧបករណ៍សិក្សាដោយមានកិច្ចសហការពីមន្ទីរអប្សរវ័យវ័ន និងកីឡាដ្ឋាននីតិវិធី។
- បុគ្គលិកអង្គការប្រឡូម្យុអិនធើណែសណេលចំនួន ១ បានទទួលការបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីរបៀបប្រើប្រាស់ឧបករណ៍សិក្សា។

		<p>ប្រតិបត្តិការណ៍និងអំណាចសម្រាប់ការងារ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានបញ្ជូនប្រតិបត្តិការណ៍យោងលើដើម្បីបង្កើតអនុប្រធានបណ្តាញដាក់ជំនាញដាក់អំពីសម្របសម្រួលដោយ អង្គការភាពជាដៃគូអប់រំនៃអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាល (NEP) នាថ្ងៃទី ០២ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។ - បានធ្វើបទបង្ហាញពីរបៀបប្រើប្រាស់ឧបករណ៍សិក្សាទៅដល់អង្គការផ្សេងៗនៅក្រុមការងារផ្នែកអប់រំក្រៅប្រព័ន្ធ រៀបចំដោយអង្គការភាពជាដៃគូអប់រំនៃអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាល (NEP) នាថ្ងៃទី១៣ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២។
<p>៥.៧ ក្រុមឯកទេស</p> <p>ផ្នែកបំណិនជីវិត</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - សេវាអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ២៨០,០០០ នឹងផ្តល់ដល់កុមារ/យុវវ័យ - សេវាអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ៩០,០០០ នឹងផ្តល់ដល់អាណាចក្របុល - ស្រាមអនាម័យចំនួន ២៥០,០០០ នឹងចែកជូនយុវវ័យ - មិត្តអប់រំមិត្តចំនួន ២៧០នាក់ (ភ្នាក់ងារសុខភាពចំនួន ១៥០នាក់) - សេវាអប់រំមេកាតេឡូជី/ ជម្ងឺចរដល់ចំនួន ៥២,០០០ - សេវាអប់រំសុខភាពបន្តជំងឺចំនួន ៥៥,០០០ - សេវាអប់រំគ្រឿងញៀនចំនួន ៥០,០០០ - សេវាអប់រំសិទ្ធិកុមារចំនួន ២៥,០០០ <p>ការតាមដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូចនាករស្ថិតិសង្ខេបនៃកម្មវិធីប្រឡូមិនដែលបានសម្រាប់បំណិនជីវិត ជាមួយការអប់រំក្រុមការងារតាម 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - សេវាអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ៨១,៣៦២ បានផ្តល់ដល់កុមារ/យុវវ័យ - សេវាអប់រំបំណិនជីវិតចំនួន ២៩,៥០៩ បានផ្តល់ដល់អាណាចក្របុល - ស្រាមអនាម័យចំនួន ៥៩,៥០៨ បានចែកជូនយុវវ័យ - មិត្តអប់រំមិត្តចំនួន ២៣២នាក់ (ស្រី ៧៤នាក់) ក្នុងនោះមានភ្នាក់ងារសុខភាពចំនួន ១៧២នាក់ (ស្រី៥២នាក់) - សេវាអប់រំមេកាតេឡូជី/ ជម្ងឺចរដល់ចំនួន ១៤,៨៣៥ - សេវាអប់រំសុខភាពបន្តជំងឺចំនួន ១៦,៣៦២ - សេវាអប់រំគ្រឿងញៀនចំនួន ១៣,៣៨៨ - សេវាអប់រំសិទ្ធិកុមារចំនួន ៩,៥៧៣ <p>ការតាមដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ការអង្កេតស្រាវជ្រាវលើការយល់ដឹងពីមេកាតេឡូជី/ជម្ងឺចរដល់ បានបញ្ចប់ និងធ្វើបទបង្ហាញដល់ក្រុមតាមដាននិងអាណាចក្របុលផ្សេងៗ។

	<p>ថ្នល់</p> <ul style="list-style-type: none"> - ផងក្រុងរដ្ឋបាលកណ្តាលសំរាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល - ការវាយតម្លៃលើសកម្មភាពបំណិនជីវិត - រៀបចំការស្រាវជ្រាវមើលបំណិនជីវិតប្រចាំឆ្នាំ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកចំនួន ៥០នាក់នឹងទទួលបានបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីសកម្មភាពបំណិនជីវិត - នឹងផ្តល់គាំទ្របច្ចេកទេសជាដៀងរាល់សប្តាហ៍តាមរយៈការធ្វើការនៅតាមមូលដ្ឋានជាមួយការអប់រំក្រុមតាមថ្នល់ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - សម្ភារៈអប់រំថ្មីនិងបង្កើត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព - ចៀវវាតាណែនាំស្តីពីបំណិនជីវិត និងបង្កើត អនុវត្ត និងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពជាដៀងទាក់ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិកអង្គការដៃគូចំនួន ៣០នាក់នឹងត្រូវបានផ្ញើរទៅ និងបណ្តុះបណ្តាល - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<ul style="list-style-type: none"> - បានផងក្រុងរដ្ឋបាលកណ្តាលប្រចាំខែ និងត្រីមាសជូនមិត្តសំឡាញ់ ។ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានទទួលបានចំនួន ៦០ដង នៅតំបន់ទាំង ៥ នៃក្រុមតាមថ្នល់ មណ្ឌលសំរាប់មជ្ឈមណ្ឌលអប់រំនិងមជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ។ - បុគ្គលិកមិត្តសំឡាញ់ចំនួន ០៦នាក់ (ស្រី៣នាក់) បានទទួលវគ្គអប់រំឡើងវិញស្តីពីការរៀបចំប្រើប្រាស់សម្ភារៈអប់រំនិងឈ្លាំងបំណិនជីវិត ។ - បានចូលរួមជួយសម្របសម្រួលនៅក្នុងក្រុមគាំទ្រដៃគូជាមួយអាណាព្យាបាលនៅតំបន់អូឡាំពិកដៀងរាល់២សប្តាហ៍ ។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - សម្ភារៈអប់រំសុវត្ថិភាព និងអនាម័យសម្រាប់មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តុះបណ្តាល វិជ្ជាជីវៈ បានកាសម្រួលទ្រាប់ពីបានត្រួតពិនិត្យ ដោយអ្នកសម្របសម្រួលមុខវិជ្ជា។ <p>ដែក</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានស្សនកិច្ចនៅអង្គការ Jesuit Service Cambodia (JSC) កម្ពុជា ដើម្បីដាក់បញ្ចូលនៅក្នុងបញ្ជីសេវាកម្ម ដោយមានកិច្ចសហការអង្គការប្រឡូមិនធីណូសិនណេ។
<p>៥.៨ ក្រុមឯកទេស</p> <p>បណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ</p>	<p>លទ្ធផលរំពឹងទុក:</p> <ul style="list-style-type: none"> - នឹងមានសមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនាពេលបច្ចុប្បន្នចំនួន ១,០០០នាក់ រួមបញ្ចូលបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ នៅរាជធានីភ្នំពេញនិងកំពង់ចាម - កុមារចំនួន ១,១០០នាក់ នឹងទទួលបានការការពារនិងបញ្ជូនដោយសមាជិកបណ្តាញ 	<p>លទ្ធផលសំរេចបាន:</p> <ul style="list-style-type: none"> - សមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនាពេលបច្ចុប្បន្នមានចំនួន ៦៨៦ នាក់ (ស្រី៩៥នាក់) ក្នុងនោះមាន៥២១នាក់ (ម៉ែតូខុប ៣០១នាក់, ម៉ែតូរមក ២៣៧នាក់, តាក់ស៊ី ៦នាក់) រួមបញ្ចូលបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនៅសហគមន៍ ចំនួន១៤២នាក់ (ស្រី៩៥នាក់) នៅរាជធានីភ្នំពេញនិងកំពង់ចាម។

<p>សុវត្ថិភាពកុមារ</p> <p>ការការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - ប្រព័ន្ធនៃការត្រួតពិនិត្យនិងប្រមូលទិន្នន័យ គឺជាសូចនាករណាមួយស្តង់ដារនៃកម្មវិធីប្រឡូមអ៊ិនធើណេសិនណាលសំរាប់បណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ - ការវាយតម្លៃលើបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារក្នុងរាជធានីភ្នំពេញនិងខេត្តកំពង់ចាម - ផងក្រុងរបាយការណ៍សំរាប់មិត្តសំឡាញ់ ម្ចាស់ជំនួយ និងរដ្ឋាភិបាល - រៀបចំការស្រាវជ្រាវបន្ថែម <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បុគ្គលិក១០០% នឹងទទួលបានបណ្តុះបណ្តាលស្តីពីសកម្មភាពបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ - នឹងផ្តល់ការគាំទ្របច្ចេកទេសជារៀងរាល់សប្តាហ៍តាមរយៈការចុះមូលដ្ឋានជាមួយក្រុមការងារទាំងអស់ - ពិនិត្យ មើលសំភារៈនៅក្នុងឃុំឃាំង និងបញ្ជាទិញសំភារៈថ្មីៗសម្រាប់សមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - សម្ភារៈអប់រំបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារនិងត្រួតពិនិត្យនិងផ្ទៃបច្ចុប្បន្នភាពជាប្រចាំ - សៀវភៅណែនាំស្តីពីបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ និងបង្កើត អនុវត្ត និងផ្ទៃបច្ចុប្បន្នភាពជាទៀងទាត់ 	<ul style="list-style-type: none"> - សេវាច្រើន ២៤៥ នាក់ នៃការកុមារ/យុវវ័យបានទទួលការការពារ និងបញ្ជូនមកអង្គការមិត្តសំឡាញ់ មន្ទីរពេទ្យ និងហៅទូរស័ព្ទទៅទូរស័ព្ទបន្ទាន់ និងប៊ូលីស ដោយសមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារ។ <p>ការការពារដាន វាយតម្លៃ និងស្រាវជ្រាវ</p> <ul style="list-style-type: none"> - សមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារបានតាមដាន និងរំលឹកឡើងវិញច្រើន ១៣៩៥ ដង ក្នុងត្រីមាសនេះ។ - សមាជិកសុវត្ថិភាពច្រើន ២២៣ នាក់ បានតាមដាន ដោយការប្រើប្រាស់ទម្រង់នៃការតាមដាន ធ្វើឡើងដោយបុគ្គលតាមច្នាប់នៅភ្នំពេញនិងកំពង់ចាម។ - បានផងក្រុងរបាយការណ៍ប្រចាំត្រីមាស ជូនមិត្តសំឡាញ់ និងអង្គការប្រឡូមអ៊ិនធើណេសិនណាល។ <p>ការគាំទ្របច្ចេកទេស</p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចុះមូលដ្ឋានច្រើន ៥៥ដង ដើម្បីជួបប្រជុំជាមួយសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារ និងគាំទ្រ ដល់បុគ្គលិកនៅតំបន់ទាំង៥នៃក្រុមតាមច្នាប់។ <p>ឧបករណ៍</p> <ul style="list-style-type: none"> - ទម្រង់នៃការតាមដានសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារបានកែសម្រួលដោយអ្នកឯកទេសសុវត្ថិភាពកុមារ សហការជាមួយអង្គការប្រឡូមអ៊ិនធើណេសិនណាល។ - សៀវភៅណែនាំស្តីពីបណ្តាញសុវត្ថិភាពកុមារបានបញ្ចប់ ហើយត្រៀមបណ្តុះបណ្តាលដល់បុគ្គលិកតាមច្នាប់នៅត្រីមាសក្រោយ។
---	---

	<p>ផែនការ</p> <ul style="list-style-type: none"> - បង្កើត ប្រើប្រាស់ និងផ្តល់ប្រយោជន៍ការពារស្ត្រីសេវាកម្មជំរុញ ឯកសារ និងថែទាំរាល់ករណីជាមួយក្រុមទាំងអស់ - បុគ្គលិកអង្គការដៃគូចំនួន ៤០នាក់ នឹងត្រូវបានស្វែងរក និងបណ្តុះបណ្តាលតាមរយៈប្រទេសអ៊ុនីសេស៊ីសេស - ប្រសិទ្ធភាពនៃកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល 	<p>ផែនការ</p> <p><u>ការប្រជុំនិងកិច្ចសហការជាមួយរដ្ឋាភិបាល/អង្គការដៃគូ</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - បានចូលរួមវគ្គបណ្តុះបណ្តាលលើការឡើងវិញនៃការងារប្រសជាចែង នៅអង្គការដៃគូដំបូងនៅថ្ងៃទី១-៣ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១២ ។ - បានចូលរួមសិក្ខាសាលាស្តីពី សិទ្ធិដល់កុមាររងគ្រោះដោយការរដ្ឋប្បវេណី រៀបចំដោយគណកម្មាធិការបំបាត់ ធារាចរ ការរំលោភ និងជួញដូរកុមារនៅកម្ពុជា (ECPAT) នៅថ្ងៃទី២៦-២៧ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១២។ <p>កិច្ចការណ៍និងកំណត់សម្គាល់ទាំងស្រុង</p> <ul style="list-style-type: none"> - សមាជិកបណ្តាញសុវត្ថិភាពចំនួន ៥២នាក់ បានលប់ឈ្មោះចេញពីបញ្ជីឈ្មោះសមាជិកសុវត្ថិភាពកុមារ ក្នុងត្រីមាសនេះដោយសារ ពួកគេមិនបានគោរពគោលការណ៍ការងារកុមារ ផ្តល់ប្តូរមុខរបរនិងខ្លះទៀតប្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ។
--	---	--